E-FILED AND/OR JOURNALIZED
COMMON PLEAS COURT, ERIE COUNTY, OHIO
Nov 22 2021 03:00 PM
LUVADA S.WILSON

CLERK OF COURTS

IN THE COURT OF COMMON PLEAS
ERIE COUNTY, OHIO

JAMES, SENIOR. AND JENNIFER
WEST, INDIVIDUALLY AND ON
BEHALF OF THEIR MINOR SON,
MI.W., AND MINOR DAUGHTER,
MA.W.

9607 Mudbrook Road

Huron, OH 44839

-and-

JAMES WEST, JUNIOR
1708 Shearwater Cir.
Huron, OH 44839

-and-

JIM’S PIZZA BOX HURON, LLC
819 Main Street
Huron, OH 44839

-and-

JIM’S PIZZA BOX MILAN, LLC
10 N Main Street
Milan, OH 44846

-and-

JIM’S PIZZA BOX VERMILLION, LLC
4503 Liberty Ave.
Vermilion, OH 44089

-and-

JIM’S PIZZA BOX, INC.
1338 E Perkins Ave.
Sandusky, OH 44870
Plaintiffs,
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V.
SHAWN JORDAN
925 Glenview Drive
Huron, OH 44839

-and-

MICHELLE JORDAN
925 Glenview Drive
Huron, OH 44839

-and-

JACOB JORDAN
925 Glenview Drive
Huron, OH 44839

-and-

I.J., A MINOR

c/o SHAWN AND MICHELLE JORDAN
925 Glenview Drive

Huron, OH 44839

-and-

OGDEN NEWS PUBLISHING OF OHIO,
INC., d/b/a THE SANDUSKY REGISTER
314 West Market Street

Sandusky, OH 44870

-and-

MATTHEW WESTERHOLD
4709 Venice Heights Blvd #125,
Sandusky, OH 44870

-and-
ALLISON ONTKO
119 Miami Place
Huron, OH 44839

-and-
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DANIELLE FRESCH
8306 Poorman Road
Vermillion, OH 44089

-and-

JEREMY YOUNT
132 Atwood Place
Huron, OH 44839

-and-

JOSEPH BILGEN
519 Lincoln Avenue
Huron, OH 44839

-and-
KELLY NETHERLAND-GILLESPIE

416 Leisure Drive
Huron, OH 44839

R I T N S

-and-
JASON WERNER
317 Brunswick Drive

Huron, OH 44839
Defendants.

For theirr Complaint against the Defendants, Plaintiffs M1.W., James West, Sr.,
Jennifer West, Jim’s Pizza Box Huron, LLC, Jim’s Pizza Box Milan, LLC, Jim’s Pi1zza Box

Vermillion, LLC, and Jim’s Pizza Box, Inc. state as follows:

PARTIES AND VENUE

1. James West, Senior, 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.

2. Jennifer West 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.




10.

I1.

12.

13.

14.

I5.

16.

Mi.W. 1s the minor son of James West, Sr. and Jennifer West, and is a resident of the
city of Huron, county of Erte, state of Ohio.

Ma.W. 1s the minor daughter of James West, Sr. and Jennifer West, and 1s the sister
of M1.W._, and 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.

James West, Junior 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
Jim’s Pizza Box Huron, LLC, Jim’s Pizza Box Milan, LLC, and Jim’s Pizza Box
Vermillion, LLC are domestic limited liability companies owned and operated by the
James West, Sr. and James West, Jr.

Jim’s Pizza Box, Inc. 1s a domestic corporation with a principal place of business in
Erie County, Ohio

Jim’s Pizza Box Huron, LLC, Jim’s Pizza Box Milan, LLC, Jim’s Pizza Box
Vermillion, LLC, and Jim’s Pizza Box, Inc. (collectively, “Jim’s Pizza Box Entities”)
operate pizzerias throughout the state of Ohio.

The Jim’s Pizza Box Entities’ restaurants are referred to as “Jim’s Pizza Box.”
Ogden News Publishing Of Ohio, Inc. 1s a domestic corporation for profit that owns
and operates a newspaper known as the “Sandusky Register.”

The Sandusky Register has its principal place of business in Erie County, Ohio.
Matthew Westerhold 1s a resident of the state of Ohio.

At all relevant times herein, Westerhold was the managing editor of the Sandusky
Register.

Shawn Jordan 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
Michelle Jordan 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.

Jacob Jordan 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
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17.

18.

19.

20.

21.

22.

23.

24.

25.

26.

27.

28.

29.

30.

31.

Allison Ontko 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
Danielle Fresch is a resident of the city of Vermillion, county of Erie, state of Ohio.
Joseph Bilgen 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
Jeremy Yount is a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
Kelly Netherland-Gillespie 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of
Ohio.
Jason Warner 1s a resident of the city of Huron, county of Erie, state of Ohio.
The acts of Defendants giving rise to this Complaint happened in Erie County, Ohio.
Personal jurisdiction is proper over Defendants under R.C. § 2307.382(A)(1) and (4).
Venue is proper pursuant to Civ. R. 3(C)(3) and (6).
This Court 1s a court of general jurisdiction over the claims presented herein,
including all subject matters of this Complaint.

FACTS
This case involves the ongoing defamatory statements and malicious acts made by
Defendants concerning events that happened in March 2019 through September 2019.
From March 2019 through May 2019, M1.W. was enrolled in 8th grade at McCormick
Junior High.
From March 2019 through May 2019, 1.J. was enrolled in 8th grade at McCormick
Junior High.
[.J. 1s the minor daughter of Shawn and Michelle Jordan, and the sister of Jake Jordan.
(collectively, the “Jordan Defendants™)
On or around March 2, 2019, Mi1.W. and [.J were engaged in a conversation using

Snapchat. (“March 2, 2019 Snapchat Conversation”)
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32.

33.

34.

35.

36.

37.

38.

39.

40.

41.

Snapchat 1s a smartphone application that allows users to send and receive picture
messages that are displayed temporarily on the app.

Unless a Snapchat user takes a “screen shot” of the image displayed on the screen, an
1mage sent over Snapchat effectively becomes permanently deleted after the recipient
closes the image and/or the onscreen timer expires.

If a Snapchat user takes a “screen shot” of the image displayed on the screen, the
sender of the image 1s notified that the image was saved by the recipient.

Because of its features, Snapchat is often used to send and solicit sexually explicit
1mages from other users.

During the March 2, 2019 Snapchat Conversation, 1.J. asked M1.W. whether he had
seen her “butt at school lately.” (“Flirting with M1.W. on Snapchat”)

[.J.’s Flirting with M1.W. on Snapchat was done with the intention of having Mi1.W.
send [.J. a risqué Snapchat.

As a result of I.J.’s Flirting with Mi.W., M1.W. sent a Snapchat picture of his groin
area with his hand covering his genitalia. (“First M1.W. Snapchat”)

After receiving the First Mi.W. Snapchat, [.J. asked Mi.W. to “move his hand

2

[away],” with the intent that M1.W. would send her a Snapchat picture of his exposed
penis. (“Request for Nude Photo of M1.W.”)

In response to and feeling pressured by the Request for Nude Photo of M1.W., M1.W.
responded by sending a picture of his exposed penis via Snapchat. (“Second M1.W.

Snapchat”)

At the time of sending the M1.W. Snapchat, both Mi.W. and [.J. were 13 years old.




42.

43.

44.

45.

46.

47.

48.

49.

50.

51.

Besides the First M1.W. Snapchat and Second M1.W. Snapchat, M1.W. has sent [.J. no
other sexually explicit images of himself, whether over Snapchat or otherwise.
Because of their ages at the time, neither M1.W. nor [.J. understood that sending and/or
receiving sexually explicit images was a criminal offense that could carry significant,
life-altering consequences.

Many teenagers send and solicit sexually explicit images over Snapchat without ever
being disciplined.

Following the March 2, 2019 Snapchat Conversation, Mi.W. and 1.J. continued
mteracting as normal and without incident at school.

Before March 19, 2019, 1.J. received and saved images of minor’s male genitalia on
her phone. (“I.J.”s Collection of Images of Underage Male Genitalia”)

[.J.’s Collection of Images of Underage Male Genitalia included images and videos
of male genitalia of individuals other than M1.W.

[.J.’s Collection of Images of Underage Male Genitalia comprised four or more
photographs.

In March 2019, before March 19, 2019, Michelle Jordan saw 1.J.’s Collection of
Images of Underage Male Genitalia, while going through the photographs on I.J.’s
phone. (“March 2019 Discovery of Male Genitalia on [.J.’s Phone”)

During the March 2019 Discovery of Male Genitalia on [.J.”s Phone, Michelle Jordan
saw that [.J. had saved at least four images of male genitalia.

During the March 2019 Discovery of Male Genitalia on [.J.’s Phone, Michelle Jordan

saw that [.J. had saved at least four images of male genitalia from underaged males.




52.

53.

54.

55.

56.

57.

58.

59.

60.

The four images of male genitalia that Michelle Jordan saw during the March 2019
Discovery of Male Genitalia on [.J.”s Phone were not M1.W.

During the March 2019 Discovery of Male Genitalia on [.J.’s Phone, Michelle Jordan
saw that [.J. saved two videos she was sent of a minor male ejaculating.

The videos of the male ejaculating on [.J.’s Phone were not M1.W.

Before March 19, 2019, in March 2019, 1.J. discussed 1.J.’s Collection of Images of
Underage Male Genitalia with her then-boyfriend during lunch at McCormick Junior
High. (“I.J.’s Telling Her Boyfriend About Her Collection of Images of Underage
Male Genitalia”)

On or about March 19, 2019, 1.J.’s then-boyfriend, R.C., was 14 years old.

[.J.’s Telling Her Boyfriend About Her Collection of Images of Underage Male
Genitalia was because Michelle Jordan had found 1.J.’s Collection of Images of
Underage Male Genitalia.

On mformation and belief, [.J.’s Telling Her Boyfriend About Her Collection of
Images of Underage Male Genitalia was because some of the sexually graphic pictures
and videos that [.J. received were of and from her then-boyfriend.

Following [.J.’s Telling Her Boyfriend About Her Collection of Images of Underage
Male Genitalia, in March 2019, R.C. told other male students at McCormick Junior
High about [.J.’s Collection of Images of Underage Male Genitalia.

Because of [.J.’s Telling Her Boyfriend About Her Collection of Images of Underage
Male Genitalia, students at McCormick Junior High were aware that [.J. possessed

images of minor’s male genitalia on her phone.




61.

62.

63.

64.

65.

66.

67.

68.

69.

70.

Following the March 2019 Discovery of Male Genitalia on 1.J.’s Phone, Michelle
Jordan asked I.J. for the names of the individuals who sent [.J. the pictures and videos
contained in I.J.’s Collection of Images of Underage Male Genitalia.

When confronted about the March 2019 Discovery of Male Genitalia on I1.J.’s Phone,
I.J. stated that M1.W. sent and was the subject of the pictures and videos in 1.J.’s
Collection of Images of Underage Male Genitalia. (“I.J.’s Falsely Identifying M1.W.
as The Nude-Images Sender”)

I.J. wholly fabricated 1.J.’s Falsely Identifying M1.W. as The Nude-Images Sender.
I.J. knew that I.J.’s Falsely Identifying M1.W. as The Nude-Images Sender was a lie.
[.J. mtentionally fabricated 1.J.’s Falsely Identifying M1.W. as The Nude-Images
Sender.

I.J. willfully fabricated 1.J.’s Falsely Identifying M1.W. as The Nude-Images Sender.
[.J. made [.J.’s Falsely Identifying Mi.W. as The Nude-Images Sender with the intent
to mjure M1.W.

[.J.’s Falsely Identifying M1.W. as The Nude-Images Sender 1s such that it directly
and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

[.J.’s Falsely Identifying M1.W. as The Nude-Images Sender was done to protect the
identity of the actual sender of the pictures and videos uncovered during the March
2019 Discovery of Male Genitalia on [.J.”s Phone.

After the March 2019 Discovery of Male Genitalia on [.J.’s Phone, Shawn and
Michelle Jordan contacted Plaintiffs to discuss the images that Michelle Jordan found

on [.J.”s phone. (“March 19, 2019 Jordan-West Meeting”)




71.

72.

73.

74.

75.

76.

77.

78.

During the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, Michelle and Shawn Jordan told
James West, Sr., and Jennifer West that M1.W. had sent [.J. a picture of his exposed
penis.

During the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, James West, Sr., disciplined M1.W.
m front of Shawn and Michelle Jordan and assured them that Mi1.W.’s behavior was
not tolerated.

During the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, M1.W. explained that he had sent
I.J. only one nude image of himself to I[.J., only after Request for Nude Photo of
Mi. W, and that any other images on her phone belonged to someone else.

During the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, M1.W. denied sending any video
to [.J.

During the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, Mi1.W. apologized to Shawn and
Michelle Jordan and promised that he would never again send such explicit images.
(“M1.W.’s Apology”)

During the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, Shawn and Michelle Jordan
accepted M1.W.’s Apology and stated that, though irresponsible and wrong, Mi.W.
did not deserve further punishment from the school or law enforcement as long as did
not send I.J. any more photos.

On or about March 20, 2019, the day after the March 19, 2019 Jordan-West Meeting,
I.J. approached M1.W. and commented about how upset her parents were.

On or about March 20,2019, M1.W.’s friends asked about the March 19, 2019 Jordan-
West Meeting, so M1.W. the told his friends that he was in trouble and could not talk

about any situation with [.J. (“March 20, 2019 Can’t-Talk-About-It Comment”)
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79.

80.

81.

82.

83.

84.

85.

86.

87.

In making the March 20, 2019 Can’t-Talk-About-It Comment, M1.W. was taking the
responsible approach and diffusing the situation.

Making the March 20, 2019 Can’t-Talk-About-It Comment was consistent with
Mi1.W.’s Apology to Shawn and Michelle Jordan that he regretted his actions that
prompted the March 19, 2019 Jordan-West Meeting.

Despite Mi1.W.’s March 20, 2019 Can’t-Talk-About-It Comment, M1.W.’s classmates
continued to ask him and I.J. about what happened the day before.

On or about March 21, 2019, Shawn and Michelle Jordan reported M1.W. to the Huron
Police Department. (“March 21, 2019 Report of M1.W. to Huron PD”)

The information that Shawn and Michelle Jordan provided in the March 21, 2019
Report of M1.W. to Huron PD is described in detail in Huron Police Department
Incident Report for Incident No. 20-190309. (“First Incident Report™)

A true and accurate copy of the First Incident Report 1s attached as Exhibit A to this
Complaint.

As noted 1n the First Incident Report, Shawn and Michelle Jordan alleged that M1. W.
sent [.J., “several pictures and videos of his penis” and that Mi.W. “admitted to
sending the photos.” (“Shawn and Michelle Jordan’s March 21, 2019 Statements
About M1.W.’s Actions”)

Mi1.W. never sent a video of his penis to I.J.

Mi.W. admitted to only sending the First M1.W. Snapchat and Second M1.W. Snapchat

during the March 19, 2019 Jordan-West Meeting
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88.

89.

90.

91.

92.

93.

94.

95.

96.

Based on what was discussed during the March 19, 2019 Jordan-West Meeting,
Shawn and Michelle Jordan knew that Shawn and Michelle Jordan’s March 21, 2019
Statements About Mi.W.’s Actions were false.

Based on what was discussed during the March 19, 2019 Jordan-West Meeting,
Shawn and Michelle Jordan’s March 21, 2019 Statements About Mi1.W.’s Actions
were false and imcomplete, as Shawn and Michelle Jordan both knew that Mi1.W.
admitted to sending only the First M1.W. Snapchat and Second M1.W. Snapchat and
they had no basis to believe that Mi1.W. sent any other image or video.

Shawn Jordan and Michelle Jordan fabricated Shawn and Michelle Jordan’s March
21, 2019 Statements About M1.W.’s Actions.

Shawn Jordan and Michelle Jordan knew that Shawn and Michelle Jordan’s March
21, 2019 Statements About M1.W.’s Actions were lies.

Shawn Jordan and Michelle Jordan intentionally fabricated Shawn and Michelle
Jordan’s March 21, 2019 Statements About M1.W.’s Actions.

Shawn Jordan and Michelle Jordan willfully fabricated Shawn and Michelle Jordan’s
March 21, 2019 Statements About Mi1.W.’s Actions.

Shawn Jordan and Michelle Jordan made Shawn and Michelle Jordan’s March 21,
2019 Statements About M1.W.’s Actions with the intent to injure M1.W.

Shawn and Michelle Jordan’s March 21, 2019 Statements About M1.W.’s Actions is
such that 1t directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1. W.
In making the March 21, 2019 Report of M1.W. to Huron PD, Michelle Jordan stated

that she contacted the Huron Police Department after [.J. stated that “several boys”
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97.

98.

99.

100.

101.

102.

103.

104.

asked her about whether M1.W. sent her pictures of his penis. (“Reason for Making
the March 21, 2019 Report of M1.W. to Huron PD”)

The Reason for Making the March 21, 2019 Report of Mi.W. to Huron PD was
because Michelle Jordan wrongly assumed that Mi.W. was responsible for his
classmates’ learning about the March 19, 2019 Jordan-West Meeting.

In reality, the Reason for Making the March 21, 2019 Report of M1.W. to Huron PD
was because [.J. told her classmates about the images on her phone that prompted the
March 19, 2019 Jordan-West Meeting.

Based on the contents of the First Incident Report, Shawn and Michelle Jordan
contacted the Huron Police Department without confirming that M1.W. had actually
told anybody about the pictures on 1.J.’s phone.

Following the March 21, 2019 Report of M1.W. to Huron PD, a detective from the
Huron Police Department went to McCormick Junior High to conduct a further
mvestigation into M1.W. (“March 21, 2019 Investigation™)

The notes about the contents of the March 21, 2019 Investigation are provided in the
First Incident Report.

Upon arriving at McCormick Junior High for the March 21, 2019 Investigation, the
detective contacted Principal Chad Carter to inform him of the situation.

During the March 21, 2019 Investigation, Principal Carter called a series of students
to the office for interviews with the detective.

The detective first interviewed [.J. during the March 21, 2019 Investigation. (“March

21,2019 1.J. Interview”)
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105.

106.

107.

108.

109.

110.

IT1.

112.

113.

114.

115.

During the March 21, 2019 LJ. Interview, LJ. falsely stated that Mi1.W. sent the
Second M1.W. Snapchat unsolicited.

During the March 21, 2019 1.J. Interview, 1.J. falsely stated that she told M1.W. to
stop sending her pictures over Snapchat.

During the March 21, 2019 1.J. Interview, [.J. falsely stated that Mi.W. sent [.J. an
image of himself ejaculating.

During the March 21, 2019 LJ. Interview, [.J. falsely stated that Mi.W. saw L[.J.’s
exposed genitalia when she wore a skirt to school.

During the March 21, 2019 1.J. Interview, [.J. falsely stated that M1.W. showed L.J.
and another female classmate a picture of M1.W.’s penis on his phone.

In reality, M1.W. sent the Second Mi1.W. Snapchat after [.J. asked him to do so.

In reality, I.J. did not tell M1.W. to stop sending her pictures when he sent her the
Second M1.W. Snapchat.

In reality, I.J. showed her classmate a picture of a penis on Mi1.W.’s phone after [.J.
took M1.W.’s phone and accessed his photo vault without his permission.

Following the March 21, 2019 1.J. Interview, the detective spoke to another student,
E.C., and her parents. (“March 21, 2019 E.C. Family Interview”)

[.J. stated that E.C. was present when M1.W. sent [.J. the First M1.W. Snapchat and
Second M1.W. Snapchat.

During the March 21, 2019 E.C. Family Interview, E.C. stated only that she saw that
[.J. and M1.W. were communicating via Snapchat and that M1.W. had sent the First

M1.W. Snapchat and Second M1.W. Snapchat.
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116.

117.

118.

119.

120.

121.

122.

123.

During the March 21, 2019 E.C. Family Interview, E.C was unable to substantiate
whether 1.J. asked for the First M1.W. Snapchat and Second M1.W. Snapchat and
whether 1.J. asked M1.W. to stop messaging her.

During the March 21, 2019 Investigation, students mentioned that M1.W. would
jokingly flash his genitalia though his shorts to another male student, N.L., during
class to make that student laugh. (“Flashing Game”)

During the March 21, 2019 Investigation, each student that was interviewed, other
than 1.J., noted that M1.W. did not intend for anybody other than N.L. to see the
Flashing Game.

During the March 21, 2019 Investigation, N.L. explained that the Flashing Game was
a joke between him and M1.W.

During the March 21, 2019 Investigation, both M1.W. and 1.J. provided the detective
with their respective phones so that the Huron Police Department could review its
content.

The Huron Police Department, Erie County Sheriff’s Department, and/or Erie County
Prosecutor’s Office maintained constant possession of M1.W.’s cellphone from March
21, 2019 through September 2019.

Principle Carter made notes of his interactions with anyone that concerned the Jordan
Defendants’ accusations against M1.W_, a true and accurate copy of which are
attached to this Complaint as Exhibit B. (“Carter Notes”)

The Carter Notes explain that Shawn Jordan contacted Principal Carter to report

behavior that I.J. had relayed to him. (“First Jordan-Carter Phone Call™)
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124.

125.

126.

127.

128.

129.

130.

131.

132.

133.

134.

During the First Jordan-Carter Phone Call, Shawn Jordan stated that I.J. mentioned
that, on March 21, 2019, another student, N.Z., harassed I.J. about the drama
surrounding her and M1.W.

N.Z. was absent from school on March 21, 2019.

N.Z. could not have possibly harassed I.J. at school on March 21, 2019.

Shawn Jordan’s comments during the First Jordan-Carter Phone Call have no basis in
fact.

I.J. willfully lied to Shawn Jordan about an interaction that never happened to help
make herself look like a victim of M1.W.

Following the March 21, 2019 Investigation, McCormick Junior High was closed for
Spring Break.

Upon return from Spring Break, on or about April 1, 2019, Plaintiffs had a meeting
with Principal Carter concerning the March 21, 2019 Investigation. (“April 1, 2019
West-Carter Meeting”)

During the April 1, 2019 West-Carter Meeting, Principal Carter asked M1.W. about
his mn-class behavior.

During the April 1, 2019 West-Carter Meeting, M1.W. admitted to playing the
Flashing Game with N.L.

During the April 1, 2019 West-Carter Meeting, M1.W. stated that [.J. took his phone
without his permission and showed another student a picture of a penis on his phone.
Based on M1.W.’s admission to playing the Flashing Game during the April 1, 2019
West-Carter Meeting, M1.W. was 1ssued a 5-day suspension from McCormick Middle

School.
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135.

136.

137.

138.

139.

140.

Throughout the entire process of the March 19, 2019 Jordan-West Meeting to the
March 21, 2019 Investigation to the April 1, 2019 West-Carter Meeting, M1.W.
consistently took responsibility for his actions and admitted to his 1nappropriate
behavior, including admitting to playing the Flashing Game and sending the First and
Second M1.W. Snapchats.

At no point during the entire process of the March 19, 2019 Jordan-West Meeting to
the March 21, 2019 Investigation to the April 1, 2019 West-Carter Meeting did M1. W.
admit to sending multiple images of his fully exposed penis to [.J., to sending [.J. a
video/image of an ejaculating penis, or to any other conduct that he did not, in fact,
do.

Throughout the entire process of the March 19, 2019 Jordan-West Meeting to the
March 21, 2019 Investigation, [.J., Shawn Jordan, and Michelle Jordan repeatedly
embellished the extent of M1.W.’s culpability, deliberately withheld information
about [.J.’s culpability, and flat out lied about 1.J.’s role in prompting the First and
Second M1.W. Snapchats.

Mi1.W. returned to McCormick Junior High on or about April 8, 2019 after serving his
5-day suspension. (“Return to School”)

Following M1.W.’s return to school on or about April 8, 2019, Principal Carter made
frequent 1-on-1 meetings with Mi.W_, 1.J., and E.C. to ensure that there were no
lingering issues concerning M1.W.’s interactions with [.J. and E.C.

Before Mi1.W.’s Return to School, I.J. began spreading a rumor that M1.W. was going

to be suspended for up to a month and that M1.W. was going to be sent to a juvenile
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141.

142.

143.

144.

145.

146.

147.

148.

149.

150.

detention center because of his sending the Second M1.W. Snapchat and playing the
Flashing Game. (“I.J.’s Rumor About M1.W.”)

[.J.’s Rumor About Mi1.W. was another attempt by [.J. to embellish and lie about
Mi1. W .’s culpability and divert attention away from her own actions.

On or about April 8, 2019, Principal Carter and E.C. met to discuss how everything
went with M1.W.’s Return to School. (“April 8, 2019 E.C. Meeting”)

During the April 8, 2019 E.C. Meeting, E.C. stated that she had no 1ssues with M1. W.
since his Return to School.

During the April 8, 2019 E.C. Meeting, E.C. stated that M1.W.’s seat had been moved
away from hers in the only class they had together.

During the April 8, 2019 E.C. Meeting, E.C. stated that nobody other than [.J. had
asked E.C. about M1.W. since M1.W.’s Return to School.

On or about April 8, 2019, Principal Carter received a text from Michelle Jordan that
stated that students at McCormick Junior High made comments to 1.J. about M1.W.
(“April 8, 2019 Text Message”)

On or about April §, 2019, no students at McCormick Junior High made comments to
[.J. about M1.W.

Alternatively, on or about April 8, 2019, any comments to [.J. about M.W were
prompted by [.J.”s Rumor About M1.W.

The contents of the April 8, 2019 Text Message reveal [.J.”s and/or Michelle Jordan’s
embellishing and lying about M1.W.’s actions.

On or about April 9, 2019, Principal Carter met with M1.W. to discuss how things

were going with his Return to School. (“April 9, 2019 M1.W. Meeting”)
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I51.

152.

153.

154.

155.

156.

157.

158.

159.

160.

161.

During the April 9, 2019 M1.W. Meeting, M1.W. stated things were great with his
Return to School.

During the April 9, 2019 Mi1.W. Meeting, M1.W. stated that he had no 1ssue with his
seat being moved away from [.J. and E.C. 1n their shared class.

During the April 9, 2019 M1.W. Meeting, M1.W. told Principal Carter about 1.J.’s
Rumor About M1.W.

On or about April 9, 2019, following the April 9, 2019 M1.W. Meeting, Principal
Carter met with [.J. (“April 9, 2019 First [.J. Meeting”)

During the April 9, 2019 First I.J. Meeting, Principal Carter asked how everything
was going with M1.W.’s Return to School.

During the April 9, 2019 First [.J. Meeting, 1.J. stated that her only problem was that
she believed M1.W. threw a pencil at her during class. (“Pencil-Throwing Incident”)

Mi1.W. did not throw a pencil at [.J. during class.

Following the April 9, 2019 First 1.J. Meeting, Principal Carter investigated the
Pencil-Throwing Incident.

Following the April 9, 2019 First [.J. Meeting, separate interviews confirmed that
M1.W. was not responsible for the Pencil-Throwing Incident.

After concluding his investigation into the Pencil-Throwing Incident, Principal Carter
had a second meeting with [.J. on April 9, 2019. (“April 9, 2019 Second I.J. Meeting”)
During the April 9, 2019 Second [.J. Meeting, Principal Carter told 1.J. that he had
confirmed that another student—not Mi.W.—was responsible for the Pencil-

Throwing Incident.

19




162.

163.

164.

165.

166.

167.

168.

169.

170.

During the April 9, 2019 Second I.J. Meeting, after learning that M1. W. would not be
m trouble for the Pencil-Throwing Incident, 1.J. alleged that M1.W. had confronted
her after school on or about April §, 2019, and that M1.W. said that [.J. “knows [she]
sent pictures, too.” (“Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation”)
During the April 9, 2019 Second 1.J. Meeting, 1.J. also stated that other McCormick
Junior High students said things to [.J. about how she got M1.W. in trouble.

On or about April 10, 2019, Principal Carter met with LJ. (“April 10, 2019 L.J.
Meeting”)

During the April 10, 2019 1.J. Meeting, [.J. restated the Falsely Alleged April §, 2019
[.J.-M1.W. Confrontation.

After the April 10, 2019 1.J. Meeting, Principal Carter reviewed security footage of
the day on which the Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation took
place. (“Review of Security Footage™)

Based on Principal Carter’s Review of Security Footage, M1.W. and [.J. were never
in the same location—or even same floor—of the school building during when the
Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation took place.

Based on Principal Carter’s Review of Security Footage, the Falsely Alleged April 8,
2019 1.J.-M1.W. Confrontation never happened.

The Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation by [.J. has no basis in
fact.

The Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation was another blatant lie

that [.J. concocted to get M1.W. in further trouble.
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[J. knowingly lied in making the Falsely Alleged April 8§, 2019 [J.-M1.W.
Confrontation.

[J. willingly lied in making the Falsely Alleged April 8, 2019 [.J.-M1.W.
Confrontation.

[.J. made the Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation with the intent
to mjure M1.W.

The Falsely Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation 1s such that it directly
and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1. W.

Following Principal Carter’s Review of Security Footage, Principal Carter called
Shawn Jordan to update Shawn Jordan on 1.J.’s situation at school. (“Second Jordan-
Carter Phone Call”)

During the Second Jordan-Carter Phone Call, Principal Carter stated that the Falsely
Alleged April 8, 2019 1.J.-M1.W. Confrontation had no basis in fact based on his
Review of Security Footage.

During the Second Jordan-Carter Phone Call, Shawn Jordan was confronted with a
second instance where 1.J.’s lying was documented.

During the Second Jordan-Carter Phone Call, Shawn Jordan again took 1.J.’s side,
even though there was objective evidence that the Falsely Alleged April 8, 2019 1.J .-
M1.W. Confrontation did not happen, much like how N.Z. could not have harassed I.J.
at school on March 21, 2019 when he was absent.

On or about April 11, 2019, Principal Carter met with Mi1.W. to check how things

were going since his Return to School. (“April 11, 2019 M1.W. Meeting”)
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During the April 11,2019 M1.W. Meeting, M1.W. said that he had no issues other than
[.J.’s Rumor About M.W, which were still being spread by I.J.

During the April 11, 2019 M1.W. Meeting, M1.W. confirmed that he had not spoken
with [.J. since his Return to School.

On or about April 17, 2019, Principal Carter met with 1.J. to see how things were
going since Mi1.W.’s Return to School. (“April 17, 2019 1.J. Meeting”)

During the April 17, 2019 1.J. Meeting, [.J. stated that everything was okay, nobody
had said anything about M1.W., and that she had no 1ssues.

On or about April 17, 2019, Principal Carter met with E.C. to see how things were
going since M1.W.’s Return to School. (“April 17, 2019 E.C. Meeting”)

During the April 17, 2019 E.C. Meeting, E.C. stated that everything was okay and
that she had no 1ssues with M1.W.

On or about April 25, 2019, Principal Carter met with 1.J. to see how things were
going since M1.W.’s Return to School. (“April 25, 2019 1.J. Meeting”)

During the April 25, 2019 1.J. Meeting, [.J. stated that there were no 1ssues and that
everything had died down.

On or about April 25, 2019, Principal Carter met with E.C. to see how things were
going since M1.W.’s Return to School. (“April 25, 2019 E.C. Meeting”)

During the April 25,2019 E.C. Meeting, E.C. stated that there were no issues and that
everything had died down.

On or about May 21, 2019, 1.J. told Erte County Juvenile Prosecutor, Cheryl

Goodrum, that Mi.W. had sexually assaulted I.J. in the boys’ locker room at
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McCormick Junior High on March 13, 2019. (“May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False
Report™)

Mi1.W. did not sexually assaulted 1.J. in the boys’ locker room at McCormick Junior
High on March 13, 2019.

Mi1.W. was not in the boys’ locker room at McCormick Junior High on March 13,
2019 at the same time as [.J.

In the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report, 1.J. falsely alleged that Mi.W.
pushed her against a locker and put his hand down her pants. (“Falsely Alleged Sexual
Assault”)

Given that M1.W. was not in the locker room with I.J. on May 21, 2019, he did not
push her.

When [.J. made the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report, she knew that
Mi1.W. had not pushed her.

Given that M1.W. was not in the locker room with [.J. on May 21, 2019, he did not
put his hands down her pants.

When [.J. made the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report, she knew that
Mi1.W. had not put his hands down her pants.

When [.J. made the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report, she knew that
Mi1.W. did not sexually assaulted her in the boys’ locker room at McCormick Junior
High on March 13, 2019.

When [.J. made the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report, she knew that 1t
was false.

[.J. knowingly lied in making the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report.
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L.J. willfully lied in making the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report.

I.J. made the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report with the intent to injure
M1 W.

The May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report i1s such that it directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Before the May 21, 2019 [.J. Sexual Assault False Report, [.J. never mentioned that
Mi1.W. had sexually assaulted her, even though she had spoken about Mi.W. to
Principal Carter, a Huron Police Department detective, and other authority figures on
no fewer than seven separate occasions between the dates of the Falsely Alleged
Sexual Assault and the May 21, 2019 [.J. Sexual Assault False Report.

Before the March 19, 2019 Jordan-West Meeting, [.J. did not allege that Mi1.W. had
sexually assaulted her.

Before the March 19, 2019 Jordan-West Meeting [.J. did not allege that M1.W.
sexually assaulted her because M1.W. never assaulted her.

During the March 21, 2019 1.J. Interview, when asked whether there was “anything
else [the detective] needed to know about [M1.W.],” I.J. responded by stating a rumor
about M1.W. that she had heard.

During the March 21, 2019 L.J. Interview, [.J. did not allege that M1.W. had sexually
assaulted her.

During the March 21, 2019 1.J. Interview, [.J. did not assert that Mi.W. sexually
assaulted her because M1.W. never assaulted her.

During the April 9, 2019 First [.J. Meeting, I.J. did not allege that M1.W. had sexually

assaulted her.
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During the April 9, 2019 First [.J. Meeting, [.J. I.J. did not allege that M1.W. sexually
assaulted her because M1.W. never assaulted her.

During the April 9, 2019 Second I.J. Meeting, 1.J. did not allege that Mi1.W. had
sexually assaulted her.

During the April 9, 2019 Second 1.J. Meeting, [.J. did not allege that Mi.W. sexually
assaulted her because M1.W. never assaulted her.

During the April 10, 2019 1.J. Meeting, 1.J. did not allege that M1.W. had sexually
assaulted her.

During the April 10, 2019 1.J. Meeting, 1.J. did not allege that M1.W. sexually
assaulted her because M1.W. never assaulted her.

During the April 17, 2019 1.J. Meeting, 1.J. did not allege that M1.W. had sexually
assaulted her.

During the April 17, 2019 1.J. Meeting, [.J. did not allege that M1.W. sexually
assaulted her because M1.W. never assaulted her.

During the April 25, 2019 1.J. Meeting, 1.J. did not allege that M1.W. had sexually
assaulted her.

During the April 25, 2019 1.J. Meeting, 1.J. did not allege that M1.W. sexually
assaulted her because M1.W. never assaulted her.

Following the May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False Report, [.J. met with a Huron
Police Department detective, on or about May 22, 2019, to give a statement about the
Falsely Alleged Sexual Assault. (“May 22, 2019 Statement to Huron PD”)

The contents of the May 22, 2019 Statement to Huron PD are included in a Huron

Police Department Incident Report No. 20-190627. (“Second Incident Report™)
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A true and accurate copy of the Second Incident Report is attached to this Complaint
as Exhibit C.

In her May 22, 2019 Statement to Huron PD, 1.J. alleged that M1.W. cornered [.J. in
the locker room at the beginning of 9th period, during which 1.J. was in the “Get
Moving” class taught by Scott Demos.

In her May 22, 2019 Statement to Huron PD, 1.J. alleged that M1.W. pushed her
against a locker and put his hand down her pants, but over her underwear during the
Falsely Alleged Sexual Assault.

In her May 22, 2019 Statement to Huron PD, 1.]. alleged that she kneed M1.W. 1n the
groin area and ran out of the locker room during the Falsely Alleged Sexual Assault.
On or about March 13, 2019, during the Falsely Alleged Sexual Assault, [.J. did not
knee M1.W. in the groin area.

On or about March 13, 2019, during the Falsely Alleged Sexual Assault, I.J. did not
knee M1.W. in the groin area because the Falsely Alleged Sexual Assault never
happened.

When [.J. made the May 22, 2019 Statement to Huron PD, she knew that she did not
knee M1.W. 1n the groin area on or about March 13, 2019, during the Falsely Alleged
Sexual Assault, because the Falsely Alleged Sexual Assault never happened.

In her May 22, 2019 Statement to Huron PD, 1.J. alleged that, after fleeing from
Mi1.W., she encountered another student, K.W., who asked I.J. what was wrong
because K.W. said that I.J. looked upset. (“Falsely Alleged Encounter with K.W. after

Falsely Alleged Sexual Assault”)
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On or about March 13, 2019, during the Falsely Alleged Sexual Assault, [.J. did not
encounter K.W. after fleeing from the locker room.

On or about March 13, 2019, during the Falsely Alleged Sexual Assault, K.W. did not
ask [.J. what was wrong.

The Falsely Alleged Sexual Assault had no basis in fact.

I.J. wholly fabricated the Falsely Alleged Encounter with K.W. after Falsely Alleged
Sexual Assault.

I.J. knew that the Falsely Alleged Encounter with K.W. after Falsely Alleged Sexual
Assault was a lie.

I.J. intentionally fabricated the Falsely Alleged Encounter with K.W. after Falsely
Alleged Sexual Assault.

I.J. willfully fabricated the Falsely Alleged Encounter with K.W. after Falsely
Alleged Sexual Assault.

[.J. made the Falsely Alleged Encounter with K.W. after the Falsely Alleged Sexual
Assault with the intent to mjure M1.W.

The Falsely Alleged Encounter with K. W. after Falsely Alleged Sexual Assault 1s
such that 1t directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1. W.
Following [.J.’s May 22, 2019 Statement to Huron PD, the Huron Police Department
mvestigated the Falsely Alleged Sexual Assault. (“May 2019 Sexual Assault
Investigation™)

The contents of the May 2019 Sexual Assault Investigation are included in the Second

Incident Report.
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During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed K. W.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, K.W. denied seeing [.J. looking
upset or sad.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, K.W. denied seeing M1.W. near
the gym around the period during which the Falsely Alleged Sexual Assault was
alleged to have happened.

Based on K.W.’s statements during the May 2019 Sexual Assault Investigation, the
Falsely Alleged Encounter with K.W. after Falsely Alleged Sexual Assault never
happened.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, Scott Demos, the gym teacher,
was interviewed by a Huron Police Department detective.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, Demos stated that he has never
seen M1.W. in the gym around the period during which the Falsely Alleged Sexual
Assault was alleged to have happened.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, Cory Schoenherr, who taught
Mi1.W.’s 9th period class, was interviewed by a Huron Police Department detective.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, Schoenherr stated that he could
not recall any instance in which M1.W. was away from class for an extended period
of time.

No students in M1.W.’s 9th period class reported that Mi1.W. was late or had left the

class.
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If the Falsely Alleged Sexual Assault had any basis in fact, M1.W. would not have
been in his 9th period class for an extended period of time.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed each student in the “Get Moving” class during which 1.J. stated
that the Falsely Alleged Sexual Assault took place.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed K.A., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, K.A. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed A.B., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, A.B. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed S.C., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, S.C. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed K.C., who was in [.J.”’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, K.C. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department

detective interviewed O.C., who was in [.J.”’s “Get Moving” class.
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During the May 2019 Sexual Assault Investigation, O.C. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed E.C., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, E.C. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed AL.D., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, A1.D. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed Ay.D., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, A .H. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed J.H., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, J.H. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed J.J., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, J.J. stated that he/she had never

seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
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During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed J.L., who was 1 [.].”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, J.L. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed S.L., who was m [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, S.L. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed C.M., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, C.M. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed A.M., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, A.M. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed M.H., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, M.H. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department

detective interviewed C.N., who was in [.J.”s “Get Moving” class.
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During the May 2019 Sexual Assault Investigation, C.N. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed E.P., who was in [.J.”’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, E.P. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed I.R., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, [.R. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed C.S., who was mn [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, C.S. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed E.R., who was in [.J.’s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, E.R. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed T.W., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, T.W. stated that he/she had never

seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
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During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed P.W., who was in [.J.”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, P.W. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
During the May 2019 Sexual Assault Investigation, a Huron Police Department
detective interviewed N.Z., who was 1n [.].”s “Get Moving” class.

During the May 2019 Sexual Assault Investigation, N.Z. stated that he/she had never
seen M1.W. 1n or around the gym or locker-room area during the “Get Moving” class.
Of the 25 people other than [.J. in the 9th period “Get Moving” class, not one of them
had ever seen M1.W. near the gym or locker room area around the time period during
which the Falsely Alleged Sexual Assault was alleged to have taken place.

Based on the May 2019 Sexual Assault Investigation, the Huron Police Department
determined that there was no probable cause to arrest M1.W. for the Falsely Alleged
Sexual Assault.

Based on the May 2019 Sexual Assault Investigation, the Huron Police Department
refused to sign charges against M1.W. for the Falsely Alleged Sexual Assault.

On or about May 27, 2021, M1.W. was charged for the crimes associated with the
Second M1.W. Snapchat and playing the Flashing Game. (“Juvenile Charges™)

The Juvenile Charges do not include any charge that Mi1.W. had sexually assaulted
LJ.

In connection with the Juvenile Charges, a visiting judge was assigned to ensure

impartiality, as Mi1.W. had relatives employed at the Erte County Courthouse.
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Upon being informed of the Juvenile Charges, M1.W. was sent to the Erie County
Juvenile Detention Home (“Juvenile Detention Home”)

Mi1.W. spent two weeks in the Juvenile Detention Home.

On or about June 12, 2019, M1.W. was allowed to leave the Juvenile Detention Home,
subject to being placed on house arrest. (“House Arrest”)

While on House Arrest, M1.W. was permitted to go to only certain places, subject to
the Court’s order, and was monitored by an ankle monitor.

On or about July 1, 2019, M1.W. was administered a polygraph test by Larry J. Silcox,
a forensic psychophysiologist who is a Distinguished Fellow with the Academy of
Certified Polygraphists. (“July 1, 2019 Polygraph Test”)

A true and accurate report of the information generated during the July 1, 2019
Polygraph Test 1s attached to this Complaint as Exhibit D.

During the July 1, 2019 Polygraph Test, M1.W. was asked whether he pushed I.J.
against a locker in the locker room at school, to which M1.W. stated “No.”

During the July 1, 2019 Polygraph Test, M1.W. was asked whether he touched I.J. in
a sexual way in the locker room at school, to which Mi1.W. stated “No.”

During the July 1, 2019 Polygraph Test, M1.W. was asked whether he put his hands
down [.J.’s pants n the locker room at school, to which M1.W. stated “No.”

During the July 1, 2019 Polygraph Test, Mi.W. was asked whether he touched I.J.’s
vagina locker room at school, to which M1.W. stated “No.”

During the July 1, 2019 Polygraph Test, it was determined that Mi.W. gave truthful

responses to each question he was asked.
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Based on the results of the July 1, 2019 Polygraph Test, M1.W. did not sexually assault
LJ.

Based on the results of the July 1, 2019 Polygraph Test, the Falsely Alleged Sexual
Assault did not happen.

Based on the July 1, 2019 Polygraph Test, the Falsely Alleged Sexual Assault has no
basis in fact.

I.J. wholly fabricated the Falsely Alleged Sexual Assault.

I.J. knew that the Falsely Alleged Sexual Assault was a lie.

I.J. intentionally fabricated the Falsely Alleged Sexual Assault.

[.J. willfully fabricated the Falsely Alleged Sexual Assault.

I.J. fabricated the Falsely Alleged Sexual Assault with the intent to injure M1.W.
The Falsely Alleged Sexual Assault 1s such that 1t directly and proximately caused
ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

During and following the July 1, 2019 Polygraph Test, M1.W. continued to adhere to
the terms of his House Arrest.

Under the terms of his House Arrest, M1.W. was permitted to join Huron High
School’s football team.

Under the terms of his House Arrest, M1.W. was permitted to attend only mandatory
football practices.

On or about July 11, 2019, there was a non-mandatory practice for Huron High
School’s football team. (“July 11, 2019 Football Practice™)

Mi.W. did not attend the July 11, 2019 Football Practice because it would be n

violation of his House Arrest terms.
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On or about July 11, 2019, during the July 11, 2019 Football Practice, [.J. alleged that
Mi1.W. and other football players called her a “slut” and “whore” when she rode her
bike past the football field. (“Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling”)

Given that M1.W. did not attend the July 11, 2019 Football Practice, M1.W. could not
have possibly engaged in the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling.

The Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling has no basis 1n fact.

I.J. wholly fabricated the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling.

I.J. knew that the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling was a lie.

I.J. intentionally fabricated the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling.

[.J. willfully fabricated the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling.

I.J. fabricated the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling to injure Mi1.W.

The Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling 1s such that it directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

After the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling, Jake Jordan went to Huron
Memorial Stadium during the July 11, 2019 Football Practice to confront Sam Hohler,
the head football coach at Huron High School. (“July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan
Confrontation™)

Jake Jordan 1s 1.J.’s brother.

During the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Jake Jordan appeared
aggravated and told Hohler about the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling.
During the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Jake Jordan insisted that

Mi1.W. had engaged in the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling.

36




342.

343.

344.

345.

346.

347.

348.

349.

350.

During the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Hohler told Jake Jordan
that M1.W. was not at practice that day.

During the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Hohler told Jake Jordan
that he had not heard any football player engage in the Falsely Alleged July 11, 2019
Name-Calling.

During the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Jake Jordan became
combative and tried to instigate a fight with Hohler.

Based on Jake Jordan’s behavior during the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan
Confrontation, Hohler sent a letter to Huron High School administration on or about
July 12, 2019. (“July 12, 2019 Hohler Letter”)

A true and accurate copy of the July 12, 2019 Hohler Letter 1s attached as Exhibit E
to this Complaint.

In the July 12, 2019 Hohler Letter, Hohler relayed the details of the July 11, 2019
Hohler-Jake Jordan Confrontation.

In the July 12, 2019 Hohler Letter, Hohler stated that he believed Jake Jordan was
lied to, as M1.W. had not attended practice, or that Jake Jordan came to Huron
Memorial Stadium looking for a fight.

Based on the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Jake Jordan was aware
that M1.W. was not at the July 11, 2019 Football Practice.

Based on the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Jake Jordan was aware

that the Falsely Alleged July 11, 2019 Name-Calling had no basis 1n fact.
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Despite the July 11, 2019 Hohler-Jake Jordan Confrontation, Jake Jordan chose not
to tell his parents, Shawn Jordan and Michelle Jordan, that the Falsely Alleged July
11, 2019 Name-Calling had no basis 1n fact.

Alternatively, Jake Jordan did tell Shawn Jordan and Michelle Jordan that the Falsely
Alleged July 11, 2019 Name-Calling had no basis in fact.

On or about July 16, 2019, Shawn Jordan and Michelle Jordan emailed Huron High
School administration about M1.W.’s attendance at football practice. (“Football-
Practice-Attendance Lie”)

In the Football-Practice-Attendance Lie, Shawn Jordan and Michelle Jordan falsely
alleged that Mi1.W. had attended nonmandatory football practices in violation of his
House Arrest.

Shawn Jordan and Michelle Jordan sent the Football-Practice-Attendance Lie despite
being advised by Jake Jordan that Mi.W. had not been attending nonmandatory
practices.

The Football-Practice-Attendance Lie was another instance i which Shawn Jordan
and Michelle Jordan accused Mi.W. of wrongdoing despite having no legitimate
evidence to substantiate their allegations.

The Football-Practice-Attendance Lie had no basis 1n fact.

Shawn Jordan and Michelle Jordan wholly fabricated the Football-Practice-
Attendance Lie.

Shawn Jordan and Michelle Jordan knew that the Football-Practice-Attendance Lie

was a lie.
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Shawn Jordan and Michelle Jordan intentionally fabricated the Football-Practice-
Attendance Lie.

Shawn Jordan and Michelle Jordan willfully fabricated the Football-Practice-
Attendance Lie.

Shawn Jordan and Michelle Jordan fabricated the Football-Practice-Attendance Lie
to mjure M1.W.

The Football-Practice-Attendance Lie 1s such that 1t directly and proximately caused
ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

On or about July 25, 2019, M1.W. admitted delinquency on the Juvenile Charges to
put the whole scenario behind him. (“July 25, 2019 Juvenile Delinquent Plea”™)

In making the July 25, 2019 Juvenile Delinquent Plea, Mi.W. was admitting
responsibility for the Second M1.W. Snapchat and for playing the Flashing Game.
The July 25, 2019 Juvenile Delinquent Plea has nothing to do with any allegation of
sexual assault, which M1.W. has denied and continues to deny.

In making the July 25, 2019 Juvenile Delinquent Plea, M1.W. did not admit to the
Falsely Alleged Sexual Assault.

Following the July 25, 2019 Juvenile Delinquent Plea, the Jordan Defendants began
making an increasing number of public accusations about M1. W.

Following the July 25,2019 Juvenile Delinquent Plea, M1.W. and his family contacted
the Huron Police Department about the ongoing accusations lodged by the Jordan
Defendants, believing that the Jordan Defendants were trying to shift blame from I.J.
towards M1.W. because [.J.’s cell phone possessed several pictures of underaged male

genitalia, which constitutes a felony.
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On or about August 27,2019, M1.W. and his parents met with Erie County Prosecutors
to discuss their concern that the Jordan Defendants’ repeated accusations about M1.W.
were to mask [.J.’s wrongdoing.

On or about August 29, 2019, M1.W. provided his cellphone passwords to the Huron
Police Department, so they could be forwarded to the Erie County Police Department
for them to conduct a full forensic search of M1.W.’s phone.

In early September 2019, Erie County Detective Papineau conducted a forensic
analysis of 1.J.”s and M1.W.’s respective cellphones. (“September 2019 Cell Phone
Analysis”)

The September 2019 Cell Phone Analysis revealed that none of the photographs or
videos 1n [.J.’s Collection of Images of Underage Male Genitalia were sent from
M1 W.

The September 2019 Cell Phone Analysis reveals that Mi1.W. did not send 1.J. a video
of an ejaculating penis.

Based on the September 2019 Cell Phone Analysis, the allegations that M1.W. sent
multiple pictures and videos of his penis have no basis in fact.

The September 2019 Cell Phone Analysis revealed that the photographs and videos
of male genitalia in I.J.”s Collection of Images of Underage Male Genitalia belonged
to individual(s) other than Mi1.W.

Based on the September 2019 Cell Phone Analysis, 1.J.’s Falsely Identifying Mi.W.
as The Nude-Images Sender was revealed to have no basis in fact.

On or about September 4, 2019, the results of the September 2019 Cell Phone

Analysis were revealed.
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On or about September 5, 2019, Shawn Jordan signed charges against M1. W ., alleging
that he had engaged in Gross Sexual Imposition, stemming from the Falsely Alleged
Sexual Assault that I.J. described in 1.J.’s May 21, 2019 1.J. Sexual Assault False
Report. (“False September 5, 2019 Criminal Charges”)

Shawn Jordan and Michelle Jordan conspired to file the False September 5, 2019
Criminal Charges.

The False September 5, 2019 Criminal Charges had no basis in fact.

Shawn Jordan and Michelle Jordan wholly fabricated the False September 5, 2019
Criminal Charges.

Shawn Jordan and Michelle Jordan knew that the False September 5, 2019 Criminal
Charges were lie.

Shawn Jordan and Michelle Jordan intentionally fabricated the False September 5,
2019 Criminal Charges.

Shawn Jordan and Michelle Jordan willfully fabricated the False September 5, 2019
Criminal Charges.

Shawn Jordan and Michelle Jordan fabricated the False September 5, 2019 Criminal
Charges to injure M1.W.

The False September 5, 2019 Criminal Charges are such that they directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Shawn Jordan signed the False September 5, 2019 Juvenile Charges to further
discredit and attack Mi1.W. after the September 2019 Cell Phone Analysis revealed

that I.J. had repeatedly lied about who sent her pictures and videos of male genitalia.
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Shawn Jordan signed the False September 5, 2019 Juvenile Charges to harass and
humiliate M1.W.

Shawn Jordan signed the False September 5, 2019 Juvenile Charges without probable
cause to believe the allegations.

The False September 5, 2019 Juvenile Charges have been dropped for want of
evidence.

Because the False September 5, 2019 Juvenile Charges have been dropped, the
proceedings relating to the False September 5, 2019 Juvenile Charges were terminated
m Mi1.W.’s favor.

On or about June 7, 2021, 1.J. stated for the first time that another student, C.M_,
videotaped the Falsely Alleged Sexual Assault. (“False New Cell-Phone-Recording
Allegation”™)

I.J., Shawn Jordan, and Michelle Jordan conspired to make the False New Cell-Phone-
Recording Allegation to the police.

The False New Cell-Phone-Recording Allegation had no basis in fact.

I.J. wholly fabricated the False New Cell-Phone-Recording Allegation.

I.J. knew that the False New Cell-Phone-Recording Allegation were lie.

I.J. intentionally fabricated the False New Cell-Phone-Recording Allegation.

I.J. willfully fabricated the False New Cell-Phone-Recording Allegation.

I.J. fabricated the False New Cell-Phone-Recording Allegation to injure Mi.W.

The False New Cell-Phone-Recording Allegation 1s such that 1t directly and

proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.
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Following the False New Cell-Phone-Recording Allegation, Police Chief Bob Lippert
conducted a follow up mvestigation. (“June 7, 2021 Follow Up Investigation™)
Notes from the June 7, 2021 Follow Up Investigation are included in the Second
Incident Report.

During the June 7, 2021 Follow Up Investigation, C.M. “adamantly denied”
videotaping the Falsely Alleged Sexual Assault.

During the June 7, 2021 Follow Up Investigation, C.M. stated that he was nowhere
near the boys’ locker, where the Falsely Alleged Sexual Assault took place, during
the time that 1.J. alleged the incident to take place.

On or about June 10, 2021, Principal Carter provided Chief Lippert with C.M.’s
classroom-attendance records, which confirmed that C.M. was not near the locker
room during the time in which the Falsely Alleged Sexual Assault was alleged to have
taken place.

Based on the information relayed in the Second Incident Report, the False New Cell-
Phone-Recording Allegation has no basis in fact.

The False New Cell-Phone-Recording Allegation is another example of .J., Shawn
Jordan, and Michelle Jordan actively spreading knowing falsehoods about M1.W.
Since 2019, the Sandusky Register has published a significant number of articles
about M1.W., which make multiple representations that have no basis in fact.

For 1nstance, the Sandusky Register published an article that stated that M1.W. sent
[.J. “lewd photographs and a video—unsolicited,” when, 1n reality, M1.W. sent the
First Mi1.W. Snapchat and Second M1.W. Snapchat at [.J.’s request, M1.W. sent no

video, and no other images considered “lewd.”
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In an article titled, “Boy remorseful he sent girls porn,” the Sandusky Register
published the statement that M1.W. “acknowledged sending an obscene photo and
video of himself . . . unsolicited.” (“*Remorseful” Sandusky Register Article”)

The statements 1n the ‘Remorseful’ Sandusky Register Article about M1.W.’s sending
an unsolicited photo and video have no basis in fact.

The Sandusky Register published the ‘Remorseful’ Sandusky Register Article
knowing that its statements about M1.W. were lies.

Alternatively, the Sandusky Register published the ‘Remorseful’ Sandusky Register
Article with a reckless disregard for the truth of the statements contained therein.
The statements in the ‘Remorseful’ Sandusky Register Article are such that they
directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

In an article titled, “your 2C,” the Sandusky Registered published the statement that
Mi1.W. “acknowledged sending obscene photos and videos.”

The “your 2C” article makes multiple representations indicating Mi.W. engaged in
the Falsely Alleged Sexual Assault.

The “your 2C” article’s representations have no basis in fact.

The Sandusky Register published the “your 2C” article knowing that its statements
about M1.W. were lies.

Alternatively, the Sandusky Register published the “your 2C” article with a reckless
disregard for the truth of the statements contained therein.

The statements in the “your 2C” article are such that they directly and proximately

caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.
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On or about August 5, 2021, the Sandusky Register published a video interview
between Westerhold and 1.J., Shawn Jordan, and Michelle Jordan, during which each
individual made representations about M1.W. that have no basis in fact. (“August 5,
2021 Between the Lines Video™)

During the August 5, 2021 Between the Lines Video, Westerhold states that they are
there to discuss a “sexual violence case that happened when [I.J.] was 12-years old,”
which Westerhold represents as though the “sexual violence” had happened as a
matter of fact. (“Westerhold’s False Representation About Sexual Violence™)
Westerhold’s False Representation About Sexual Violence has no basis in fact.
Westerhold conspired with 1.J., Shawn Jordan, and Michelle Jordan in making
Westerhold’s False Representation About Sexual Violence.

Westerhold’s False Representation About Sexual Violence departed from journalist
standards that require a reporter to identify the accusations as the allegations of a
particular party without stating them as purported facts.

Westerhold wholly fabricated Westerhold’s False Representation About Sexual
Violence.

Westerhold knew that Westerhold’s False Representation About Sexual Violence was
a lie.

Westerhold intentionally fabricated Westerhold’s False Representation About Sexual
Violence.

Westerhold willfully fabricated Westerhold’s False Representation About Sexual

Violence.
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Westerhold fabricated Westerhold’s False Representation About Sexual Violence
with the intent to injure M1.W.

Westerhold’s False Representation About Sexual Violence is such that 1t directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

During the August 5, 2021 Between the Lines Video, Michelle Jordan states that 1.J.
recetved “threats” and was intimidated by Mi1.W. (“False Accusation of Threats and
Intimidation”).

I.J., Shawn Jordan and Michelle Jordan conspired to make the False Accusation of
Threats and Intimidation.

The False Accusation of Threats and Intimidation has no basis in fact.

The Jordan Defendants wholly fabricated the False Accusation of Threats and
Intimidation.

The Jordan Defendants knew that the False Accusation of Threats and Intimidation
were lie.

The Jordan Defendants intentionally fabricated the False Accusation of Threats and
Intimidation.

The Jordan Defendants willfully fabricated the False Accusation of Threats and
Intimidation.

The Jordan Defendants fabricated the False Accusation of Threats and Intimidation
to mjure Mi1.W.

The False Accusation of Threats and Intimidation are such that they directly and

proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.
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During the August 5, 2021 Between the Lines Video, Westerhold represents as a
matter of fact that the interview and lawsuit were about the “sexual assault,” stating
that I.J. was “sexually assaulted at school.” (“Westerhold’s False Sexual Assault
Statements”).

The Westerhold’s False Sexual Assault Statements have no basis in fact.

The Westerhold’s False Sexual Assault Statements departed from journalist standards
that require a reporter to identify the accusations as the allegations of a particular
party without stating them as purported facts.

Westerhold recklessly made the Westerhold’s False Sexual Assault Statements
without regard to the truth or falsity of the statements.

During the August 5, 2021 Between the Lines Video, Michelle Jordan states that there
were “4 photos and 2 videos” of M1.W. (“BTL False Photos and Videos Statement”)
I.J., Shawn Jordan and Michelle Jordan conspired to make the BTL False Photos and
Videos Statement.

The BTL False Photos and Videos Statement had no basis in fact.

The Jordan Defendants wholly fabricated the BTL False Photos and Videos
Statement.

The Jordan Defendants knew that the BTL False Photos and Videos Statement were
lie.

The Jordan Defendants intentionally fabricated the BTL False Photos and Videos
Statement.

The Jordan Defendants willfully fabricated the BTL False Photos and Videos

Statement.
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The Jordan Defendants fabricated the BTL False Photos and Videos Statement to
mjure Mi.W.

The BTL False Photos and Videos Statement 1s such that i1t directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

During the August 5, 2021 Between the Lines Video, Michelle Jordan states that the
falsely alleged photos and videos have disappeared. (“False Disappearing Evidence
Claim”).

[.J., Shawn Jordan and Michelle Jordan conspired to make the False Disappearing
Evidence Claim.

The False Disappearing Evidence Claim has no basis in fact.

The Jordan Defendants wholly fabricated the False Disappearing Evidence Claim.
The Jordan Defendants knew that the False Disappearing Evidence Claim was a lie.
The Jordan Defendants intentionally fabricated the False Disappearing Claim.

The Jordan Defendants willfully fabricated the False Disappearing Claim.

The Jordan Defendants fabricated the False Disappearing Claim to injure Mi1.W.

The False Disappearing Claim 1s such that 1t directly and proximately caused ridicule,
hatred, and/or contempt to M1.W.

The Jordan Defendants fabricated the False Disappearing Claim to cover up the fact
that such evidence never existed in the first place and to cover their many lies.

Since the Sandusky Register began publishing articles about Mi.W., many of its
readers have published defamatory comments about M1.W._, James West, Sr., Jennifer

West, and Jim’s Pizza Box.
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Allison Ontko has stated that female customers get an “unwanted side of sexual
harassment” when they are at Jim’s Pizza Box, which reasonable is read to mean that
customers are sexually harassed at Jim’s Pizza Box. (“False Sexual Harassment of
Customers Statement”)

No customer has ever been sexually harassed at Jim’s Pizza Box.

No customer has ever complained about been sexually harassed at Jim’s Pizza Box.
The False Sexual Harassment of Customers Statement has no basis in fact.

Allison Ontko conspired with the Jordan Defendants in making the False Sexual
Harassment of Customers Statement.

The False Sexual Harassment of Customers Statement

Ontko wholly fabricated the False Sexual Harassment of Customers Statement.
Ontko knew that the False Sexual Harassment of Customers Statement was a lie.
Ontko intentionally fabricated the False Sexual Harassment of Customers Statement.
Ontko willfully fabricated the False Sexual Harassment of Customers Statement.
Ontko fabricated the False Sexual Harassment of Customers Statement with the intent
to injure Jim’s Pizza Box.

The False Sexual Harassment of Customers Statement 1s such that 1t directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to Jim’s Pizza Box.

Ontko posted on social media that the West Family are “trying to abuse others,” and
called the West Family “sexual abusers, emotional abusers, [and] physical abusers.”
(“False West Family Abusers Statements™)

No on in the West Family 1s trying to abuse others.

No one has ever claimed to be the victim of sexual abuse by James West, Senior.
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No one has ever claimed to be the victim of emotional abuse by James West, Senior.
No one has ever claimed to be the victim of physical abuse by James West, Senior.
No one has ever claimed to be the victim of sexual abuse by Jennifer West.

No one has ever claimed to be the victim of emotional abuse by Jennifer West.

No one has ever claimed to be the victim of physical abuse by Jennifer West.

No one has ever claimed to be the victim of sexual abuse by James West, Junior.

No one has ever claimed to be the victim of emotional abuse by James West, Junior.
No one has ever claimed to be the victim of physical abuse by James West, Junior.
No one has ever claimed to be the victim of sexual abuse by Ma.W.

No one has ever claimed to be the victim of emotional abuse by Ma.W.

No one has ever claimed to be the victim of physical abuse by Ma. W.

The False West Family Abusers Statements have no basis in fact.

Ontko conspired with the Jordan Defendants in making the False West Family
Abusers Statements.

Ontko wholly fabricated the False West Family Abusers Statements.

Ontko knew that the False West Family Abusers Statements was a lie.

Ontko intentionally fabricated the False West Family Abusers Statements.

Ontko willfully fabricated the False West Family Abusers Statements.

Ontko fabricated the False West Family Abusers Statements with the mtent to injure
the West Family.

Alternatively, Ontko made the False West Family Abusers Statements with reckless

disregard for their truth.

50




500.

501.

502.

503.

504.

505.

506.

507.

508.

509.

510.

511.

The False West Family Abusers Statements are such that they directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to the West Family.

Ontko posted on social media that M1.W. “admitted” to sexually assaulting 1.J. at
school. (“False Statement that M1.W. Admitted to Sexually Assaulting 1.J.”)

Mi1.W. has never admitted to sexually assaulting I.J.

Mi.W. has never admitted to sexually assaulting [.J. because M1.W. has never sexually
assaulted anyone.

Ontko conspired with the Jordan Defendants in making the False Statement that
Mi1.W. Admitted to Sexually Assaulting [.J.

Ontko wholly fabricated the False Statement that Mi.W. Admitted to Sexually
Assaulting 1.J.

Ontko knew that the False Statement that M1.W. Admitted to Sexually Assaulting I.J.
was a lie.

Ontko intentionally fabricated the False Statement that M1.W. Admitted to Sexually
Assaulting 1.J.

Ontko willfully fabricated the False Statement that Mi1.W. Admitted to Sexually
Assaulting 1.J.

Ontko fabricated the False Statement that M1.W. Admitted to Sexually Assaulting I.J.
with the intent to injure M.W.

Alternatively, Ontko made the False Statement that Mi1i.W. Admitted to Sexually
Assaulting [.J. with reckless disregard for its truth.

The False Statement that M1.W. Admitted to Sexually Assaulting I.J. 1s such that it

directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M. W.
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Ontko has made multiple Facebook posts and/or comments in which she states that
Mi.W. 1s a “sexual predator.” (“Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is a ‘Sexual
Predator’”)

Mi1.W. 1s not a sexual predator.

Ontko’s Falsely Stating that M1.W. [s a “Sexual Predator” has no basis in fact.
Ontko conspired with the Jordan Defendants in Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is
a “Sexual Predator.”

Ontko wholly fabricated Ontko’s Falsely Stating that Mi1.W. Is a “Sexual Predator.”
Ontko knew that Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is a “Sexual Predator” was a lie.
Ontko 1intentionally fabricated Ontko’s Falsely Stating that Mi.W. Is a “Sexual
Predator.”

Ontko willfully fabricated Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is a “Sexual Predator.”
Ontko fabricated Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is a “Sexual Predator” with the
mtent to mjure M1.W.

Alternatively, Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is a “Sexual Predator” was done
with reckless disregard for the truth.

Ontko’s Falsely Stating that M1.W. Is a “Sexual Predator” 1s such that it directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Ontko has also posted on Facebook that James West, Sr. 1s a “sexual predator.”
(“Falsely Labelling James West, Sr. a ‘Sexual Predator’”)

No person has ever reported that James West, Sr. has sexually harassed her.

No person has ever reported that James West, Sr. has sexually assaulted her.

James West, Sr. 1s not a sexual predator.
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Ontko’s Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator” has no basis in fact.
Ontko conspired with the Jordan Defendants in Falsely Labelling James West, Sr. a
“Sexual Predator.”

Ontko wholly fabricated her Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator”.
Ontko knew that her Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator” was a lie.
Ontko itentionally fabricated her Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual
Predator”.

Ontko willfully fabricated her Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator”.
Ontko fabricated her Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator” with the
mtent to mnjure James West, Sr.

Alternatively, Ontko’s Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator” was
done with reckless disregard for its truth.

Ontko’s Falsely Labelling James West, Sr. a “Sexual Predator” 1s such that it directly
and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to James West, Sr.
Danielle Fresch has also made false comments about Plaintiffs on social media.
Fresch has referred to M1.W. as a “sexual predator” or a “sexual deviant” in multiple
Facebook posts. (“Fresch’s False Statements that Mi.W. 1s a Sexual Predator and
Deviant”)

Mi.W. is not a sexual predator.

Mi1.W. 1s not a sexual deviant.

Fresch’s False Statements that M1.W. 1s a Sexual Predator and Deviant have no basis

in fact.
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Fresch conspired with the Jordan Defendants in making Fresch’s False Statements
that M1.W. 1s a Sexual Predator and Deviant.

Fresch wholly fabricated Fresch’s False Statements that M1.W. 1s a Sexual Predator
and Deviant.

Fresch knew that Fresch’s False Statements that M1.W. 1s a Sexual Predator and
Deviant was a lie.

Fresch intentionally fabricated Fresch’s False Statements that Mi.W. 1s a Sexual
Predator and Deviant.

Fresch willfully fabricated Fresch’s False Statements that Mi1.W. 1s a Sexual Predator
and Deviant.

Fresch fabricated Fresch’s False Statements that Mi.W. is a Sexual Predator and
Deviant with the intent to injure M1.W.

Alternatively, Fresch made the Fresch’s False Statements that Mi.W. 1s a Sexual
Predator and Deviant with a reckless disregard for their truth.

Fresch’s False Statements that M1.W. is a Sexual Predator and Deviant 1s such that it
directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Fresch has also posted on Facebook statements that accuse Mi.W. of physically
assaulting I.J. (“Fresch’s False Accusation of Physical Assault”)

Mi1.W. did not physically assault I.J.

Fresch’s False Accusation of Physical Assault has no basis 1n fact.

Fresch conspired with the Jordan Defendants in making the Fresch’s False Accusation
of Physical Assault.

Fresch wholly fabricated Fresch’s False Accusation of Physical Assault.
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Fresch knew that Fresch’s False Accusation of Physical Assault was a lie.

Fresch intentionally fabricated Fresch’s False Accusation of Physical Assault.
Fresch willfully fabricated Fresch’s False Accusation of Physical Assault.

Fresch fabricated Fresch’s False Accusation of Physical Assault with the intent to
mjure M1.W.

Alternatively, Fresch made Fresch’s False Accusation of Physical Assault with a
reckless disregard for its truth.

Fresch’s False Accusation of Physical Assault 1s such that 1t directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Fresch has also posted on Facebook that Mi1.W. sent [.J. obscene videos. (“Fresch’s
False Statement About M1.W. Video”)

As stated above, M1.W. did not send [.J. any obscene videos.

Fresch’s False Statement About Mi1.W. Video has no basis in fact.

Fresch conspired with the Jordan Defendants in making the Fresch’s False Statement
About M1.W. Video.

Fresch wholly fabricated Fresch’s False Statement About M1.W. Video.

Fresch knew that Fresch’s False Statement About M1.W. Video was a lie.

Fresch intentionally fabricated Fresch’s False Statement About M1.W. Video.

Fresch willfully fabricated Fresch’s False Statement About M1.W. Video.

Fresch fabricated Fresch’s False Statement About M1.W. Video with the intent to
mjure M1.W.

Alternatively, Fresch made the Fresch’s False Statement About M1.W. Video with a

reckless disregard for its truth.
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Fresch’s False Statement About Mi1.W. Video 1s such that 1t directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Fresch, in reference to the False Sexual Assault Allegation about M1.W ., stated that
the “apple doesn’t fall far from the tree.” (“Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree
Comment”)

In making the Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment, Fresch was stating
that James West, Sr. and Jennifer West had sexually assaulted others.

James West, Sr. has never sexually assaulted anyone.

Jennifer West has never sexually assaulted anyone.

The Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment has no basis in fact.

Fresch conspired with the Jordan Defendants in making the Apple-Doesn’t-Fall-Far
From-The-Tree Comment.

Fresch wholly fabricated Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment.

Fresch knew that Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment was a lie.
Fresch intentionally fabricated Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment.
Fresch willfully fabricated Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment.
Fresch fabricated Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment with the intent
to mjure the West Family.

Alternatively, Fresch made the Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment
with a reckless disregard for its truth.

The Apple-Doesn’t-Fall-Far From-The-Tree Comment 1s such that it directly and

proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to the West Family.
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Michelle Jordan has also posted on Facebook that M1.W. 1s a “convicted predator.”
(“False Convicted-Predator Statement”)

Mi.W. is not a convicted predator.

The False Convicted-Predator Statement has no basis in fact.

Michelle Jordan conspired with [.J. and Shawn Jordan in making the False Convicted-
Predator Statement.

Michelle Jordan wholly fabricated the False Convicted-Predator Statement.

Michelle Jordan knew that the False Convicted-Predator Statement was a lie.
Michelle Jordan intentionally fabricated the False Convicted-Predator Statement.
Michelle Jordan willfully fabricated the False Convicted-Predator Statement.
Michelle Jordan fabricated the False Convicted-Predator Statement with the intent to
mjure M1.W.

The False Convicted-Predator Statement 1s such that i1t directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Joseph B. Bilgen has also utilized social media to spread malicious lies about
Plamntiffs. (“Bilgen Social Media Posts™)

On information and belief, Bilgen has used accounts under the name “Jobee Bilgen,”
“Walter Williams,” and “Wallace Willard.”

The Bilgen Social Media Posts refer to M1.W. as a “sexual deviant.” (“Bilgen’s False
Sexual-Deviant Comment”)

As alleged above, M1.W. 1s not a sexual deviant.

Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment has no basis 1n fact.
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Bilgen conspired with the Jordan Defendants in making the Bilgen’s False Sexual-
Deviant Comment.

Bilgen wholly fabricated Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment.

Bilgen knew that Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment was a lie.

Bilgen intentionally fabricated Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment.

Bilgen willfully fabricated Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment.

Bilgen fabricated Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment with the intent to injure
M1 W.

Alternatively, Bilgen made the Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment with a
reckless disregard for its truth.

Bilgen’s False Sexual-Deviant Comment 1s such that it directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

The Bilgen Social Media Posts refer to the West Family as a “cult of predators.”
(“Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment”)

Mi1.W. 1s not a predator.

James West, Sr. 1s not a predator.

Jennifer West 1s not a predator.

James West, Jr. is not a predator.

Ma.W. 1s not a predator.

The West Family 1s not a “cult of predators.”

Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment has no basis in fact.

Bilgen conspired with the Jordan Defendants in making Bilgen’s False ‘Cult-of-

Predators’ Comment.

58




616.

617.

618.

619.

620.

621.

622.

623.

624.

625.

626.

627.

628.

629.

630.

631.

Bilgen wholly fabricated Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment.

Bilgen knew that Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment was a lie.

Bilgen intentionally fabricated Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment.

Bilgen willfully fabricated Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment.

Bilgen fabricated Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment with the mtent to
mjure the West Family.

Alternatively, Bilgen made the Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators” Comment with a
reckless disregard for its truth.

Bilgen’s False ‘Cult-of-Predators’ Comment 1s such that it directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to the West Family.

Jeremy J. Yount, a/k/a “Jay Yount,” has referred to M1.W. as a “predator” on
Facebook. (“Yount’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator”)

As alleged above, M1.W. is not a predator.

Yount’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator has no basis in fact.

Yount conspired with the Jordan Defendants i Falsely Stating That M1.W. Is a
Predator.

Yount wholly fabricated Yount’s Falsely Stating That Mi1.W. Is a Predator.

Yount knew that Yount’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator was a lie.

Yount intentionally fabricated Yount’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator.
Yount willfully fabricated Yount’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator.

Yount fabricated Yount’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator with the intent to

mjure M1.W.
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Alternatively, Yount’s Falsely Stating That Mi1.W. Is a Predator with a reckless
disregard for its truth.

Yount’s Falsely Stating That Mi.W. Is a Predator 1s such that 1t directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Kelly Netherland-Gillespie has also posted on Facebook that Mi.W. was convicted
for sexually assaulting [.J. (“Netherland-Gillespie False Statement About Mi1.W.
Conviction”)

Mi1.W. was not convicted for sexually assaulting 1.J.

The Netherland-Gillespie False Statement About Mi1.W. Conviction has no basis in
fact.

Netherland-Gillespie conspired with the Jordan Defendants in making Netherland-
Gillespie’s False Statement About M1.W. Conviction.

Netherland-Gillespie wholly fabricated Netherland-Gillespie’s False Statement
About M1.W. Conviction.

Netherland-Gillespie knew that Netherland-Gillespie’s False Statement About M1. W.
Conviction was a lie.

Netherland-Gillespie intentionally fabricated Netherland-Gillespie’s False Statement
About M1.W. Conviction.

Netherland-Gillespie willfully fabricated Netherland-Gillespie’s False Statement
About M1.W. Conviction.

Netherland-Gillespie fabricated Netherland-Gillespie’s False Statement About M1. W.

Conviction with the intent to injure M1.W.

60




643.

644.

645.

646.

647.

648.

649.

650.

651.

652.

653.

654.

Alternatively, Netherland-Gillespie made the Netherland-Gillespie’s False Statement
About M1.W. Conviction with a reckless disregard for its truth.
Netherland-Gillespie’s False Statement About Mi.W. Conviction 1s such that it
directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.
Netherland-Gillespie has referred to Mi.W. as a “predator” on Facebook.
(“Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator™)

As alleged above, M1.W. 1s not a predator.

Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. [s a Predator has no basis 1n fact.
Netherland-Gillespie conspired with the Jordan Defendants in making the Netherland-
Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator.

Netherland-Gillespie wholly fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That
Mi1.W. Is a Predator.

Netherland-Gillespie knew that Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. [s
a Predator was a lie.

Netherland-Gillespie intentionally fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Stating
That M1.W. Is a Predator.

Netherland-Gillespie willfully fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That
M1.W. Is a Predator.

Netherland-Gillespie fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. Is
a Predator with the intent to injure M1.W.

Alternatively, Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator was

done with a reckless disregard for its truth.
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Netherland-Gillespie’s Falsely Stating That M1.W. Is a Predator 1s such that it directly
and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.
Netherland-Gillespie stated on Facebook that James West, Sr. has a “problem,”
implying that he also has sexually assaulted women. (“Netherland-Gillespie’s Falsely
Implying that James West, Sr. Is A Sexual Predator™)

As alleged above, James West, Sr. 1s not a sexual predator.

Netherland-Gillespie’s Falsely Implying that James West, Sr. Is A Sexual Predator
has no basis in fact.

Netherland-Gillespie conspired with the Jordan Defendants in making the Netherland-
Gillespie’s Falsely Implying that James West, Sr. Is A Sexual Predator.
Netherland-Gillespie wholly fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Implying that
James West, Sr. Is A Sexual Predator.

Netherland-Gillespie knew that Netherland-Gillespie’s Falsely Implying that James
West, Sr. Is A Sexual Predator was a lie.

Netherland-Gillespie intentionally fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely
Implying that James West, Sr. Is A Sexual Predator.

Netherland-Gillespie willfully fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Implying
that James West, Sr. Is A Sexual Predator.

Netherland-Gillespie fabricated Netherland-Gillespie’s Falsely Implying that James
West, Sr. Is A Sexual Predator with the intent to injure James West, Sr.
Alternatively, Netherland-Gillespie’s Falsely Implying that James West, Sr. Is A

Sexual Predator was done with a reckless disregard for its truth.
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Netherland-Gillespie’s Falsely Implying that James West, Sr. s A Sexual Predator 1s
such that 1t directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to James
West, Sr.

Jason Werner has also spread false information about Plaintiffs on social media.
Werner posted on Facebook that the West Family has been permitted to “sexually
assault or harass women.” (“Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults
and Harasses Women”)

Mi.W. has neither sexually assaulted nor harassed anyone.

James West, Sr. has neither sexually assaulted nor harassed anyone.

Jennifer West has neither sexually assaulted nor harassed anyone.

James West, Jr. has neither sexually assaulted nor harassed anyone.

Ma.W. has neither sexually assaulted nor harassed anyone.

Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults and Harasses Women has no
basis in fact.

Werner conspired with the Jordan Defendants in Falsely Stating that the West Family
Assaults and Harasses Women.

Werner wholly fabricated Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults and
Harasses Women.

Werner knew that Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults and
Harasses Women was a lie.

Werner intentionally fabricated Werner’s Falsely Stating that the West Family

Assaults and Harasses Women.
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Werner willfully fabricated Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults
and Harasses Women.

Werner fabricated Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults and
Harasses Women with the intent to injure the West Family.

Alternatively, Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults and Harasses
Women was done with a reckless disregard for its truth.

Werner’s Falsely Stating that the West Family Assaults and Harasses Women 1s such
that 1t directly and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to the West
Family.

Werner has also posted on Facebook that M1.W. will “end up on a milk carton”
because of his “sexual assault.” (“Werner False Milk-Carton Statement”)

As stated above, M1.W. did not sexually assault anybody.

The Werner False Milk-Carton Statement has no basis in fact.

Werner conspired with the Jordan Defendants in making the Werner False Milk-
Carton Statement.

Werner wholly fabricated the Werner False Milk-Carton Statement.

Werner knew that the Werner False Milk-Carton Statement was a lie.

Werner intentionally fabricated the Werner False Milk-Carton Statement.

Werner willfully fabricated the Werner False Milk-Carton Statement.

Werner fabricated the Werner False Milk-Carton Statement with the intent to injure
M1 W.

Alternatively, Werner made the Werner False Milk-Carton Statement with a reckless

disregard for its truth.
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The Werner False Milk-Carton Statement 1s such that it directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

Werner has also posted on Facebook that M1.W.’s behavior is the result of multiple
generations of “learned abusive behavior.” (“Werner’s False ‘Learned-Abusive-
Behavior’ Statement”)

In making Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement, Werner was
stating that multiple generations of the West Family had engaged in sexually abusive
behavior.

No member of the West Family has engaged in sexually abusive behavior.

Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement has no basis in fact.

Werner conspired with the Jordan Defendants in making Werner’s False ‘Learned-
Abusive-Behavior’ Statement.

Werner wholly fabricated Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement.
Werner knew that Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement was a lie.
Werner intentionally fabricated Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’
Statement.

Werner willfully fabricated Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement.
Werner fabricated Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement with the
mtent to mjure the West Family.

Alternatively, Werner made Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement
with a reckless disregard for its truth.

Werner’s False ‘Learned-Abusive-Behavior’ Statement 1s such that 1t directly and

proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to the West Family.
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Werner has also posted on Facebook that people get “groped” at Jim’s Pizza Box.
(“Werner’s False Statement About Groping”)

Nobody has been groped at Jim’s Pizza Box.

Werner’s False Statement About Groping has no basis 1n fact.

Werner conspired with the Jordan Defendants in making Werner’s False Statement
About Groping.

Werner wholly fabricated Werner’s False Statement About Groping.

Werner knew that Werner’s False Statement About Groping was a lie.

Werner intentionally fabricated Werner’s False Statement About Groping.

Werner willfully fabricated Werner’s False Statement About Groping.

Werner fabricated Werner’s False Statement About Groping with the intent to injure
Jim’s Pizza Box.

Alternatively, Werner made the Werner’s False Statement About Groping with a
reckless disregard for its truth.

Werner’s False Statement About Groping 1s such that it directly and proximately
caused ridicule, hatred, and/or contempt to Jim’s Pizza Box and the West Family.
Werner posted on Facebook that M1.W. “stuck his hand down [I.J.’s] pants and sent
videos to multiple girls underage.” (“Werner’s False Statement About Sexual Assault
and Videos”)

Mi1.W. never stuck his hand down [.J.’s pants.

In making Werner’s False Statement About Sexual Assault and Videos, Werner’s
reference to “videos” was meant to convey “sexually graphic” videos.

Mi1.W. has never sent sexually graphic videos.
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Werner’s False Statement About Sexual Assault and Videos has no basis in fact.
Werner conspired with the Jordan Defendants in making Werner’s False Statement
About Sexual Assault and Videos.

Werner wholly fabricated Werner’s False Statement About Sexual Assault and
Videos.

Werner knew that Werner’s False Statement About Sexual Assault and Videos was a
lie.

Werner mtentionally fabricated Werner’s False Statement About Sexual Assault and
Videos.

Werner willfully fabricated Werner’s False Statement About Sexual Assault and
Videos.

Werner fabricated Werner’s False Statement About Sexual Assault and Videos with
the intent to mjure M1.W.

Alternatively, Werner made Werner’s False Statement About Sexual Assault and
Videos with a reckless disregard for 1ts truth.

Werner’s False Statement About Sexual Assault and Videos is such that it directly
and proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to Mi1.W.

Werner has stated that M1.W. 1s a “predator” on Facebook. (“Werner’s Falsely Stating
that M1.W. Is a Predator”™)

As stated above, M1.W. is not a predator.

Werner’s Falsely Stating that Mi1.W. [s a Predator has no basis in fact.

Werner conspired with the Jordan Defendants in Falsely Stating that Mi.W. Is a

Predator.
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Werner wholly fabricated Werner’s Falsely Stating that M1.W. Is a Predator.

Werner knew that Werner’s Falsely Stating that M1.W. Is a Predator was a lie.
Werner intentionally fabricated Werner’s Falsely Stating that M1.W. Is a Predator.
Werner willfully fabricated Werner’s Falsely Stating that M1.W. Is a Predator.
Werner fabricated Werner’s Falsely Stating that M1.W. Is a Predator with the intent
to mjure M1.W.

Alternatively, Werner’s Falsely Stating that Mi.W. Is a Predator was done with a
reckless disregard for its truth.

Werner’s Falsely Stating that Mi.W. Is a Predator is such that 1t directly and
proximately caused ridicule, hatred, and/or contempt to M1.W.

On information and belief, Jake Jordan has used Snapchat, under the account
“ohiosnapz12,” to spread malicious lies about James West, Sr. and M1.W. (“Jake
Jordan Snapchats™)

The Jake Jordan Snapchats state that M1.W. raped a girl.

Mi1.W. did not rape a girl

The Jake Jordan Snapchats state that James West, Sr. “raped girls” and 1s a “rapist.”
James West, Sr. has not raped anyone.

James West, Sr. 1s not a rapist.

The Jake Jordan Snapchats have no basis 1n fact.

Jake Jordan conspired with the I.J., Shawn Jordan, and Michelle Jordan in making the
Jake Jordan Snapchats.

Jake Jordan wholly fabricated the Jake Jordan Snapchats.

Jake Jordan knew that the Jake Jordan Snapchats were lies.
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Jake Jordan intentionally fabricated the Jake Jordan Snapchats.

Jake Jordan willfully fabricated the Jake Jordan Snapchats.

Jake Jordan fabricated the Jake Jordan Snapchats with the intent to injure M1.W and
James West, Sr.

The Jake Jordan Snapchats are such that they directly and proximately caused ridicule,
hatred, and/or contempt to M1.W and James West, Sr.

The false statements of Defendants, as described above, have injured Plaintiffs’
personal and professional reputations.

In making their false statements, Defendants combined and conspired with at least
one other of the named Defendants.

Defendants’ statements, as described above, constitute defamation.

Defendants’ actions, as described above, were intended to cause Plaintiffs serious
emotional distress.

As described above, Defendants have repeatedly targeted M.W., a teenager, and
described him as a sexual deviant, predator, assaulter, and the like.

Targeting a teenager and describing him as a sexual deviant, predator, and assaulter,
despite having no firsthand knowledge to support those claims, 1s extreme and
outrageous conduct.

As aresult of Defendants’ conduct, Plamntiffs have suffered and will continue to suffer

damages, including emotional distress damages.
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COUNTI: LIBEL
(All Defendants)

Plaintiffs restate each and every prior paragraph of this Complaint, as 1f it were fully
restated herein.

Each Defendant has published false written statements about Plaintiffs.

Defendants’ statements, as alleged above, were published with at least a reckless
disregard for the truth.

The Sandusky Register’s and Westerhold’s false statements were published n
contravention of journalistic standards that require a reporter to identify the
accusations as the allegations of a particular party without stating them as purported
facts.

The false statements of Defendants were published to third parties on social media.
The false statements of Defendants were published to third parties without the
privilege to do so.

In publishing false statements about Plaintiffs, Defendants caused Plaintiffs to suffer
actual harm.

Because Defendants’ false statements about Plaintiffs reflect upon the character of
Plamtiffs by bringing them into ridicule, hatred, or contempt, and by affecting them
mjuriously in their trade or profession, Defendants’ written statements constitute libel
per se.

As a direct and proximate result of Defendants’ libelous statements, Plaintiffs have
suffered and will continue to suffer damages, including economic, emotional distress

and physical sickness damages.
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COUNT II: SLANDER
(As to Westerhold and Michelle and Shawn Jordan)

Plaintiffs restate each and every prior paragraph of this Complaint, as if it were fully
restated herein.

During the August 5, 2021 Between the Lines Video, Westerhold and Michelle and
Shawn Jordan made false statements about M1.W. with at least a reckless disregard
for their truth.

The false statements made during the August 5, 2021 Between the Lines Video were
published in contravention of journalistic standards that require a reporter to identify
the accusations as the allegations of a particular party without stating them as
purported facts.

By posting the August 5, 2021 Between the Lines Video on Youtube and other media
platforms, Michelle and Shawn Jordan’s and Westerhold’s false statements have been
published to third parties without a privilege to do so.

The false statements made by Michelle and Shawn Jordan and Westerhold have
caused M1.W. to suffer harm.

Because Michelle and Shawn Jordan’s and Westerhold’s false statements reflect upon
the character of Mi.W. by bringing him into ridicule, hatred, or contempt, the
statements in the August 5, 2021 Between the Lines Video constitute slander per se.
As a direct and proximate result of Michelle and Shawn Jordan’s and Westerhold’s
false statements, M1.W. has suffered and will continue to suffer damages, including

economic, emotional distress and physical sickness damages.
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779.

780.

781.

782.

783.

784.

785.

786.

COUNT III: MALICIOUS PROSECUTION
(As to Shawn Jordan only)

Plaintiffs restate each and every prior paragraph of this Complaint, as 1f it were fully
restated herein.

In signing the False September 5, 2019 Juvenile Charges, Shawn Jordan instituted
criminal charges against M1.W.

Shawn Jordan signed the False September 5, 2019 Juvenile Charges without probable
cause.

Shawn Jordan signed the False September 5, 2019 Juvenile Charges without probable
cause out of his malice towards M1.W.

As a result of Shawn Jordan’s signing the False September 5, 2019 Juvenile Charges,
Mi1.W. was deprived of his liberty when he was required to participate in the juvenile
proceedings against him.

The False September 5, 2019 Juvenile Charges were dropped for want of evidence,
meaning that M1.W. received a favorable termination of the charges.

As aresult of Shawn Jordan’s malicious prosecution of charges against M1.W_, M1.W.
has suffered damages.

COUNT IV: INTENTIONAL INFLICTION OF EMOTIONAL DISTRESS

(All Defendants)
Plaintiffs restate each and every prior paragraph of this Complaint, as 1f it were fully
restated herein.
Defendants intended to cause Plaintiffs emotional distress and/or knew that their acts

or omissions would result in serious emotional distress to Plaintiffs.
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787.

788.

789.

790.

791.

792.

793.

Defendants’ conduct was so extreme and outrageous as to go beyond all possible
bounds of decency and was such that it could be considered as utterly intolerable in a
civilized community.

As a direct and proximate result of Defendants’ acts and omissions as set forth above,
Plaintiffs have suffered mental anguish of such a serious nature that no reasonable
person could be expected to endure it.

As a direct and proximate result of Defendants’ conduct and the resulting emotional
distress, Plamntiffs have suffered and will continue to suffer damages, including
economic, emotional distress, and physical sickness damages.

COUNT V: CIVIL CONSPIRACY
(All Defendants)

Plaintiffs restate each and every prior paragraph of this Complaint, as 1f it were fully
restated herein.

Defendants maliciously combined and conspired to defame Plaintiffs by publishing
false statements about Plaintiffs with at least a reckless disregard for the truth of those
statements.

Defendants maliciously combined and conspired to cause Plaintiffs emotional distress
through Defendants’ outrageous conduct.

As a result of Defendants’ civil conspiracy, Plaintiffs have sustained losses and

damages for which all Defendants are jointly and severally liable.
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PRAYER FOR RELIEF

WHEREFORE, Plaintiffs pray for relief from Defendants as follows:

(a) An award against each Defendant of compensatory and punitive damages in
an amount in excess of $1,000,000 per claim to be proven at trial;

(b) An order requiring each Defendant to cease and desist from making any
further defamatory statements about Plaintiffs;

(c) An award of reasonable attorneys’ fees and non-taxable costs for Plaintiffs’
claims as allowable under law;

(d) An award of the taxable costs of this action;

(e) An award of such other relief as this Court may deem necessary and proper.

Rocco J. Screnci (0100333)

Attorneys for Plaintiffs

SPITZ

25825 Science Park Drive, Suite 200

Beachwood, OH 44122

Phone: (216) 291-4744

Fax: (216)291-5744

Email: brian.spitz@spitzlawfirm.com
rocco.screnci(@spitzlawfirm.com
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JURY DEMAND

Plaintiffs demand a trial by jury by the maximum nu

r of ;'urors permitted.

Brian D. Spitz (0068816)
Attorney for Plaintiffs
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Incident Number

417 MAIN ST HURON, OHIO 419-433-4114 Incident / Offense Report 20-190309
Method Received Time Received Time Dispatched Time Asrived Time Cleared:
ey Offense 1 08:00:00 08:06:00 08:00:00 11:45:00
Report Date / Time Incident Occurred From Incident Occured To
Date Time Date Time Date Time
Friday 03/22/2019 12:51:31 Thursday 03/21/2019 11:45:00
Location of the Incident (Street #, Street, Apt. #, City, State, Zip) Zone
325 OHIO ST HURON OH 44839 MCCORMICK SCHOOL Nw
Persons: Property:
Involved:
Amount;
. Type:
st
2nd:
3rd:
4th:
Sth: Photos 0
Codes: Descriptions: OFFENSES
. s33.07
m I 2907321
Weapons Used: Trade Marks: Hate Bias
Entry: Location Type:
School (not College)
I A L BN BN A E
A I I
Narrative:  20-190309 Page: 1
Report of juvenile sending nude photos and exposing himself in public.
¢
| Reviewing Supervisor: -
Page 10

1zt Police Report - HPD 20-180309 - Erie County Prosecutors Office 05/31/201%



HURON POLICE

Incident Number
Page# 2 Persons Involved with Incident 20-190309
Incident #: Relation: Arrest #: CAD #: Date of Contact: Phone:
20190309 SUS 03/21/2019
First Name: Middle Last Name: ~ Tii: DOB: SSN: Pager:
M , Vil |
Street#:  Street Name: Apt: City: St Zip: Cell Phone: Employee Phone:
9607 SR.13 HURON OH 44839
Hgt: Wet: Hair: Eyes: Race:Sex: Physical Marks:
W M
Offenses: B .
Resident Class: Suspected of using: Victim Type:
) / /
Incident #: Relation: Arrest#: CAD #: Date of Contact: Phone:
20190309 vIiC 03212019 (N
First Name: Middle Last Name: Ti: DOB: SSN: Pager:
Street#: Street Name: Apt:  City: St:  Zip: Celi Phone: Empioyee Phone:
Hgt: Wgt: Hair: Eyes: Race:Sex: Physical Marks:
- woF
Offenses: I
H
Resident Class: Suspected of using: Victim Type:
~ Resident / / Individual
Incident #: Relation: Arrest #: CAD #: Date of Contact: Phone:
s . cpizoy
First Name: Middle Last Name: Tii: DOB: 8SN: Pager:
El s N
Street#: Street Name: Apt: City: St: Zip: Cell Phone: Employee Phone:
| BN OH
Hgt: Wgt: Hair: Eyes: Race:Sex: Physical Marks:
’ W F
Offenses: 3605 INDECENT EXPOSURE/PUBLIC INDECENCY
3707 PANDERING OBSCENITY INVOLVING A MINOR
Resident Class: Suspected of using: Victim Type:
Other / / Individual

Bureau Supervisor:

ist Police Report - RPD 20-150309 -~ Erie County Prosecutors Office 05/31/2019

Page 11



H[JRON POLICE | Incident Number

Page# 3 Persons Involved with Incident 20-190309
Incident #; Relation: © Arrest#: CAD #: Date of Contact: Phone:
20190309 ViC 03/21/2019
First Name: Middle Last Name: T#: DOB: SSN: Pager:
HPD SOCIETY
Street#: Street Name: Apt: City: St: Zip: Cell Phone: Employee Phone:

HURON ‘ OH 44839
Hgt: Wgt: Hair: Eyes: Race:Sex: Physical Marks:
U U

offenses: [l I
Resident Ciass: Suspected of using: Victim Type:
Resident ! / Society/pulic

Reviewing Supervisor: Bureau Supervisor: Officer: '

ist Police Report - HPD 20-1803089 - Erie County Prosecutors Office 05/31/2019% Page 12




Incident Number !

HURON POLICE

Investigative Report

Title / Subject: INDECENT EXPOSURE 20-190309

Shawn and Michelle Jordan came on station to speak with me, regarding photos a male student sent to their
daughter. Mrs. Jordan advised it was brought to their attention by their daughter, | NV 5
continued that [ told her that V] W sent her several pictures and videos of his penis. She advised
the pictures and videos are still on her phone. 1 advised Mrs, Jordan I would need to get the images from
Bl phone, which she tumed over to me. Mrs. Jordan also advised they have also spoken with M|l
parents about this and that M} admitted to sending the photos to HjJf and apologized for his actions.
They advised they agreed not to contact our agency if nothing further was said about the incident, however
A 20d SN B v<nt to school the next day and several boys were asking them about the pictures.
Ms. Jordan advised after hearing this they decided to contact our agency. After our conversation we responded
to McCormick Middle School, so I could speak with [}
Upon my arrival at McCormick Middle School, I spoke with the Principal, Chad Carter, and advised him of
the investigation. Mr. Carter had HJjjjj called down to the office and she was brought into an empty office.
Hiils parents and Mr. Carter were also present during the interview. I asked Hjjjjff to tell me when everything
began, which she advised it all started approximately three weeks earlier. She advised she was in fifth period
English class with M. S advised ! said " hey N look at this" and she turned around to lock
and M{JJ] penis was sticking out the bottom of his shorts. She advised M claimed he didn't mean for
them to see it,
I then asked M had done anything else like this, which she advised he did. She advised on
March 02nd, 2019 she was at the Crabtree residence. She advised she and FfJjjj were having a Snapchat
conversation with M B il vised Milllzsked if they wanted to see something, which they said ves.
She advised M then sent them a picture of his penis. When asked to describe the picture, B advised
his penis was erect. I asked B} if they responded to M}, which she advised they told him to stop. HjJjJj
advised M responded by sending a picture of a male penis that was ejaculating. She was not sure if it was
M penis or not. advised she told M{JJJifshe was going to block him.
She advised he continued that he has seen her vagina. She advised he told her
that she wore a skirt to school and that he underwear was moved.
1 asked B} if there were any other instances where M{JJJJJj exposed himself to her. She advised on March
5th, 2019 they were in third period math class. She advised M told her and CJjJ} to come over to him.
She advised when they walked over he showed them a picture of his penis that was on his phone. B was
asked if there was anything else I needed to know about, which she advised M

I
[ N - o ha she
- |

doesn't know if it true or not,

Next I spoke with HJJJj CHJlcod ber parents. They were already aware of the allegations, as they also
spoke with Mr. and Mrs. West over the phone about the matter. I asked HjJjjJj to tell me exactly what she has
seen and what was sent to her.

She advised the week before she was in fifth period
English class with M . She advised she turned around towards M direction and saw his penis
sticking out the bottom of his shorts. She advised he had his shorts pulled up, so it would stick out the bottom,
EJi advised she immeadiately turned around and M} made the comment that she wasn't supposed to

see that. She advised he then asked her if they were good.

T =v: B Do 03/21/2019 Time: 08:00:0 No. 001 Page#: 4

Reviewing Supervisor: Date:

isr Folioce Report -~ HPD 20-09030% - Brie County Prosedusers OFFice 05731720192 Page 3
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HURON POLICE Incident Number

Investigative Report Title / Subject: INDECENT EXPOSURE 20-190309

vised there was one other instance where MJJJJjJj sent pictures of his penis to . She
advised on March 2nd, 2019 Bjjjjjj was staying the night at her residence. She advised and ere
texting each other through Snapchat. She advised sent several photos of his penis and a couple of
photos where his hand was covering his penis up. advised she didn't see the conversation leading up to
the pictures being sent and did not know if asked for the pictures to be sent to her or not.

Ithen had i pull his penis out
while in class. i i
NI advised was in fact pulling his penis out in fifth period english classs. He advised M
- would do it to him as a joke. He advised he didn't believe ! was doing this for anyone else to see.

At 15:40 hrs. I met with Mr. West on station and he turned over M. cell phone. A search warrant will
be prepared, so I can review the contents on M{JJJJ}'s phone.

-’

sy: IR N B  Date:03/21/2019 Time: 08:00:0 No. 001 Page#: 5
Reviewing Supervisor: Date:

1zt Police Report - HPD 20-18030% - Erie County Prosecutors Office 05/317201% Page 14



HURON POL!CE Incident Number

- €
Investigative Report Title / Subject: SEARCH WARRANT 20-190309

N’
On this date | prepared a search warrant fo ell phone. Once the search warrant was
completed. | presented it to Judge . Judge eviewed and sgined the warrant.
I then removed (M@ hone from the evidence room and transported it to the Erie County Sheriff's
Office. [ turned the phone over to . so the contents of the phone could be reviewed.
'
1 = I B 0se:04:12/2019 Time: 15:00:0 No. 002 Page #: |
\ewr’] Reviewing Supervisor: Date: ___




HURON POLICE Incident Number

’ NI RITI RIS
Investigative Report Title / Subject: CELL PHONE 28-190309

On this date | was contacted by ||| N N QJNREEEEE ovcr the phone. He advised the Cell Brite system was
requesting an ltunes password to download the contents of the phone. | advised Det. Sgt. Papineau [ did not
have the password. at which time he advised he would be unable 1o perform the download. He advised |
would have to visually go through the phone to ook for any further evidence,

A short time later | responded to the Sheriff's Office and met with Det. Sgt. Papineau. He turne
cell phone back over to me and | returned to station. | reviewed the contents o (IR phone and was
unable 1o locate anything of value. (EEBID one was then placed back into the evidence room and will
ultimately be returned td

sy: [ BEEE 0005022009 Time: 11.000 No 003 Page#: |

Reviewing Supervisor: Drate:
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Chad Carterk

2019 Westl/Jordan/Crabtree Notes

Note s

Jordan/Crabtree- (March 20) approx 6:45pm
- made aware of potential issue

-talked briefly to both parents before the choir concert about mijjjjjjjJj texting to HjjJJj and <jiil}

Jordan I -

-texted with mrs. jordan... she informed me that her and husband would be in next moming at
8am

Meeting with g {March 21) approx 8am
- Mom, dad, Detective JJJJJ}. Ef]. myse!f were in the guidance office for this discussion
- when asked when did these things happen?
- About three weeks ago....so it would have been early March
- what happened?

- M saic to NJjjj L whi'e in ELA-elass:
e

M penis was exposed
med and looked
Ml then said to S “oh no, you weren't supposed to see it’

-only happened once in class that Bjjjj saw

s then toid us NG 20out the snapchat text/pictures of
his penis to EjJjjJj while she was spending the night at Efjjil] CIJJilj house

Bfjjij about what happened in Math class on 3-5-19-
- Inmath class Bjjjjjj was sitting with C- at the end of the period waiting for the bell.
M-showed a picture of his penis that was on his phone to Bjjjjj and C-

-

- No one told the teacher or anyone at school
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2019 West/Jordan/Crabtree Notes

On March 21-
- Inthe gym before school while waiting for the 720am bell N Zllf said something
to her about it again
- 1 asked Bjjjj if she was for sure it was NJJJij and it was in the gym and
was today....she said yes

- <N ZB was absent on March 21>

- <**“when parents were leaving | told mom that NJJjjjj was absent this morning
and mom said that she didn't think she would make it up**>

Meeting with “ (March 21) approx 8:30am

- Mom, dad, | €. myse!f were in the guidance office for this discussion
- asked m to tell me what was going on here at school

Early last week (so around March 14) while in ELA class M{JjjJjJjJj exposed the tip of his
penis through the end of his shorts.
- When EJjjjj saw it and M{Jjjjjjjj noticed that she did, M{Jjjjjjjj said “You weren't
supposed to see that”

E- said that M{JJJJj was trying to show it to NJJJjj LI

i




2019 West/Jordan/Crabtree Notes

()

- Anything else?

- One time when EfJjJjjjj saw it, VijjJjJJJsaid. “Oh my god, | didn't want you to see that’
- Anyone say anything to teacher?

- no

()

Jordan (March 22) text message-

-text messaging with mrs. jordan regarding incident

N Jodan magcg 31) text message-
g
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2019 West/Jordan/Crabtree Notes

M (April 1) approx 9am
- Tell me about the picture that was seen on your phone?
- When in math class it was near the end of the period and we were all finished with
work and talking with friends
- | had my phone out and Sjjjjj took my phone
- Efjjjj then went in to where my picture vault is and unlocked it and shared it CJJJjJ
- Tell me about what you did in ELA....
- in ELA class NJJjjj Ul and | try to make each other laugh and joke around
- | pulled up my shorts to the side and exposed myself
- Ml claims the intent was to make NjJjjiaugh
- How long ago did this happen?
- about 2-3 weeks ago
- What classes has this happened in other class?
-No
- Served m{jJJij his papers to suspend him....he left with parents and started suspension

Jordan (April 1)- text message
-in a brief text to her, i sent the message “FYL... MJJjJj won't be at school for a while” she
replied thanks for the update

Jordan (april 8) text message- '

- michelle texted me to see if i could talk, i couldn't because [JJJij was with me.... Called her
about 6pm..... She told me that a couple people have made remarks to her, but she was going
to talk to ] to see if she wanted me to intervene.... Texted her at 920pm to ask if HjjJjj
wanted me to intervene and she said she wants to wait and see how the day starts and if
needed she will come to my office.... | told her | would be in school all day tomorrow.

met ond4-8-18 a rox 1:20pm

- discussed how things were going regarding m{jjjcoming back to school

- she said no issues )

- she did say the only classes they have together is ELA and his seat has been moved
- she feels slightly uncomfortable with him in class, but said it will be fine.

- no one has said anything to her about anything.....jJJj has had things said to her

- followed up with a call to dad

April 9 met with tod approx 820am (M I
- asked m{JJJj how his return has been...he said great.



2019 West/Jordan/Crabtree Notes

- asked him if EJJjjjjj or Ejjjj has talked to him, he said just EJJjJjjj when he had his report card
and she asked how he did.

- talked to him about not talking about the situation with anyone as it is still be investigated by
the police and the school portion is completed.

- told him | was going to have his seat moved in ELA away from the girls and NJJJjj U he
was ok with that.

- midjjjjj said that tjjjjjj was telling people he was suspended for 10 days to a month and was
going to the DH...didn't say it to him, but to others. - called mom to update on m{jjjjjjjj return

met with BJjJjJj on 4-9-19...9:45am

- during math class someone threw a pencil at her...either [Jlillcr VI IR sav

- talked to [JjJjjj....he didn't see it, but has to be braxton or m{jjjjjji based on where they sit
- found pencil on desk, didn't work, he broke it, tossed it at m{jjjjjjj. M} moved and
it his jj.. he was aiming for mijjjjjJj. not i}

- ml's story lines up with I

met on 4-9-19...second time at 2:30pm

- called Hjjj back down to explain, she was ok with it.

- she said that 4-9 is better then 4-8

- on 4-8 (Monday) Hjjjjjsaid that m{jjjjjjj told her "you know you sent pictures too" directly to
her after school dismissal in the 2nd floor hallway near science classroom

- kids were saying things to her about m{jjjjjoetting in to trouble.

110- rox 1:45

- called dad at 145pm to update on school
- no issues with ndm
- he said hefthey are satisfied with the seat change in ELA

- all quiet for <.
. ]

-—

4-10-18 ...approx 2:10

- no issues in math

- no issues in ELA

-

- Nothing was said from M{jjjjjjj today

- Confirmed with Efjjjjj.....Monday (4-8-19) M{jjJjJj Wil said something to her after school Sth
period mijjjjjjJj said you know you sent pictures too....no one was around.

- confirmed with EJJjjJj that the pencil incident from yesterday was not directed towards her, but

B roving it at M

- confirmed seating is ok in ELA and Math is now moved.
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2018 West/Jordan/Crabtree Notes

**<< | looked at the video of after school when Bjjjjj claimed that M{JjjJjJJj said something to her
at her locker after school.....| can find no evidence of M{JjjjJjjj being at her locker; Efjjjjj has
journalism last period on 2nd floor while M has PE in the gym....after school M|}
leaves the gym and goes down the north hall past the art room then out of the front doors
(never went upstairs) while g left Mrs. Brown'’s room went through the cafeteria and then
down the health hallway to her locker on the second floor to her locker. B iater left the
building, M was never upstairs and left building minutes prior to her leaving... | can't place
them in the same location/floor at the same time during the time Efjjj said it happened. (copy of
video is on my computer)>>**

4-10-19- g‘..,agcut 2:50pm

- called Hjjjfs father on cell at work. went to voicemail. left message to call me back to follow-
up on bjjjjjis issues at school

- finally connected with Mr. Jordan

- talked to him about my check-ins with

- Shared with him about her claim that Bjjjj} said that MijjJJj approached her after school by
her locker...| told dad | couldn’t place them in the same place at the same time when she said it
happened.....Dad said he didn’t think she would be making it up and then went on to talk about
other concerns he had '

April 11- (M approx 820am

met with m{JJJj again today. he said everything going well. no issues with anyone. No one is
saying anything to him. once again fjjjjjjj hasn't said anything, bjjjjjwas telling people that he
was going to be out 2 weeks to a month... ] never said anything to him directly, he never said
anything to her directly.

April 11- (M1 approx 10am

called mom to check in. i let her know that i met with m{jjjjjjjjjon tuesday and thursdsay to see
how things are going. she did say that mijjjjjj went home on Monday and said that tjjjj was
telling people that he was supposed to be suspended for 10 days and gotothe DHand goto a
sexual preditor class. mom inquired about if bjjjjwas reprimanded for the lie regarding the
phone being passed to her with the pic already loaded on the phone when she really unlocked

the pic app and found the pic herse ...
e
]

April 17- approx 11am
- all good

-no issues

- no one saying anything
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2019 West/Jordan/Crabtree Notes

- called parent to update

April 17 a X 11am
- nothing new with m{jjjjJj
- No issues

- called dad to update

4-25-19 (check in with approx 10am
- no issue

- everything has died down

- all good

- no issue with mijjjij

April 25 (ERl) approx 10am
- checked with EJJJJjJ}

- no issues

- everything has died down

- no issues with M{JJJjJ]
- all good

: alleqs . apprg

- Before HjjjJjj came in the office...mom believes it happened in gym class 9th period before
spring break, it came out when she was at the prosecutor’s office earlier in the week

- Present....mom, dad, [} 5@znd Mr. Carter

- Efjj} didn't want dad in here while
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2019 Weslt/Jordan/Crabtree Notles

- this allegation happened when Bjjjjjwas in PE class 3rd quarter (before spring break)
- 9th period mr. demos asked bjjjjjj to get a ball.

- Bjjjjjj went in the locker room around 202pm (shortly after the bell rang at 1:59pm)

- M} was in the boys locker room alone when Hjjjjj entered

- M} was by the drinking fountain just standing there

- The volleyball cart was by the corner were the office/cage is

- Efjjjwalked up to the ball cart to get a ball

- Ml walked over to Bjjjj

- then M{JjJjJJ}l said “no questions should be asked" and he placed his hands on Hjjjjjjjj waste
- B} was facing M{jJJij! - Viiije! next put his forearm against Hjjjjjjj stomach area

- m{Ji rulled her leggins and placed his hand down her pants

- his hand was on top of her underwear

- bjjjjj kneed him in the crotch

-m ell to the ground and Hjjjj ran out

- - tjjjjj believes it was around march 13.....had to be a wednesday (Jjjj wasn't in the gym in

that day)
- why no djjj stick out....tjjjj said that if Jjjjjj was there she would have gone in the locker
room with her to get the ball

- when i got back in the gym K} asked are you ok....jjjjjjsaid that she didn't feel well.

- then tjjjjij went towards the girls lockerroom and didn't see mijjjjjj] leave.

- after the incident m{jjjjjjJJj iust went on like nothing happened while in classes and school
together.

May 22 ga.a- approx 12:30pm

- mom and dad came in when m{jjjwas questioned by myself.... | was not there
as they would like their attorney present when m{jjjjjspeaks to the PD.

- 3rd quarter miJj was in current events (bjjjjJj was in 3rd quarter in gym class)

- only time both M{JjjJjjj and EffjJj were was recently in same locker room together was when
they putting away equipment in ELA class.... nothing was said between... JJJl}. TN
W 44 38 ‘4. B 9 3] s in there and saw nothing....5-20-19

- usually used the restroom when in mr schoenherr’s class at the beginning... only 2 times
during that class....didn't sign out but got teacher permission

- would take about 3mins to go to the restroom

- -gver use the locker room restroom?....ng,,,,,,only used the restroom upstairs

- no one was in the restroom or hallway

- never put himself in a spot where just Bjjjjj and M}

- miij has never said anything to bjjjjJj since suspension

May 22 (Il W) aoprox 1:30pm

- knew Efjjjjj was in a bad mood recently

- didn't see much going on in extra gym class

- Random kids come in to gym class..... just Jjjjjj ...never seen mijjjjjJJj in gym class
- Thursdays or Fridays would be the open gym type class



)

2018 West/Jordan/Crabtree Notes

May 22 rox 2:10
- only kid in there not in his class would be Jjjjjj dili}

- never seen mijJj wiijjj in there

- friday is the "free day"

May 22 (Schoenherr) approx 2:20pm
- mijjjwould ask to go to restroom Sth period....not often

- when he was using RR, he wouldn't take long
- doesn't remember much that stands out

PE class withesses (May 23)....approx Sam
When asked if they remember seeing anyone in their 3rd quarter PE class that wasn't assigned

to be in there....

I - Ol i} would stop by for random reason, no to mijjjjiJj
doesn't remember anyone other then Offjjjjj
CIl- doesn't remember anyone

- doesn't remember anyone

doesn't remember anyone other then CfjjjJij

doesn't remember anyone

doesn't remember anyone other then

doesn't remember anyone cother then
A Al v2'k through to get from choir to other class
J - doesn't remember anyone other then O]

S - A once or twice

- don't remember anyone
S U don't remember anyone, could have large number

M con't remember anyone

- doesn't remember anyone other then CfjJj
h- don't remember anyone

PEIE- I dift came by twice, one time Lacrosse/demos classes combined
don't remember

SHIEE - 3 dl don't remember anyone else

dil} diiusually towards the end

Wl ] dlilitwice. lacrosse would send people to get equipment
only assigned students

NI 2 -B ol thats all he remembers

May 23)...a
- never in the gym 3rd quarter....100% not go in the gym when i wasn't supposed to be there

I



2019 West/Jordan/Crabtree Notes

- never been in same place with tfjfj solo
- never touched her ever..... high five or fist bump long before when they were friends
- up until march they were casual friends




()

2019 West/Jordan/Crabtree Notes

May 28- 1M-7453m
mom asked that | call her.
called mom at 745am
mom and dad were on the phone and mom said that M{jjjjjwas in the DH for the offenses
from back in march/april with sending pics on phone and exposing self in class. mom also
informed me that there is a civil protection order against m{jjjjjjjjj from the girls that he can't be
within 35 feet of them anywhere, including school. We discussed his absences and time he has
missed from school and then they told me that they were going to keep m{jjjjj home from



()

)

()

2019 West/Jordan/Crabtree Notes

school iffwhen he is released from the DH so there won't be any accusations against mjJjjj at
school... | told them that | would relay that to secretary so she knows where m{jjjjjj is for
attendance reasons.

5-28-19 gg;...:; 040am

- called mom at work around 1040am

- checked to see if things were going ok for Bjjjjjjover the weekend and if she felt comfortable
being here at school.....she said yes.

- mom said that Hjjjjjtexted her that "he" wasn't at school and then mom said that EfJjJjj will be
fine as long as he isn't at school

’—

— =

6-13-18 (C 1 Goodrum

-Cheryl called my cell phone and wanted to know if there was a time when her, her investigator,
Efjjjj and parents and Detective Jacobs could come to the school to get a layout of the building.
| told her that they gym would be in use from 8am-2pm Mon-Thur the next two weeks but she is
more than welcome to come. She said that she would let me know....it would be in the next
week or two.

6-19-19 (Cheryl Goodrum)

-l called Cheryl's office to see if she was still planning on coming to the school. She wasn't
available to speak so | had to leave a voicemail. In the message | told to her that | was going to
be out of the office on Friday, June 21, and also Monday, June 24, but if those were dates that
worked for her to just let me know as | am just around the corner and would be able to meet
her/them here without any issues.

7-23-19 (Cheryl Goodrum}

- Cheryl called my cell phone at approximately 9:45am. | answered the call on my watch phone
and asked her to call my office line, she did. Cheryl called my office line. She asked if | was
available on Friday morning (July 26) to do a walk through at the school with her and the
Jorans. 1didn’'t ask where, but | am assuming the walk through will be of the locker room where
the alleged alligation from Ejjjjagainst M{jjjjijoccurred. | told Cheryl that my calendar was
open and | am available. She said she needed to confirm day/time with the Jordans. | told her
to call my cell phone when she knew the time for sure.

7-25-19 nd Jordan

-Chery!, Ejjjjj}, Detective Jacobs and myself met to go to the locker room in the school. Cheryl
wanted to get a lay out of the space. We visited the locker room, upstairs by Schoenherr’'s room
and the restroom by Schoenherr’s room. Most of the conversation with between Cheryl and
B regarding where things happened in the locker room.



()

2019 West/Jordan/Crabtree Notes

8-6-19 (Goodrum) 8:44am
-Cheryl called me today. She thanked me for allowing them to take a walkthrough the other day

with EfJjjJj. Cheryl asked how she could get in touch with Mr. Schoenherr and Mr. Demos; |
gave her both of their cell phone numbers.
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HUR ()N P QLI CE Ingident Number
Investigative Report Title / Sﬁhﬁi‘ff— 20-130627

On this date I was contacted by Erie County Juvenile Prosecutor Cheryl Goodrum. During our conversation
Prosecutor Goodrum advised [l (G TR di:closed MiJ§ Wl had comered her in the locker
room area at McCormick Junior High. She continued that B told her that M pushed her up against a
locker and put his hand down her pants and touched her vagina over top her underwear. Prosecutor Goodrum
advised this was to have happened sometime around spring break. 1 advised Prosecutor Goodrum T would
begin investigating the matter and that I would inform her of my findings.

I then responded to McCormick Jurior High and met with Prineipal Carter, I requested he check for how far
back the schools security cameras would save. After checking, Principal Carter advised they would only go
back two weeks. Due to this  allesation happening near the end of March, no camera footage was uble to be
obtained. Principal Carter and [ set up to begin interviewing person's involved on 05/22/19.

On 5/22/19 @ contacted Michelle Jordan over the phone and advised her I would be looking into her
daughter's, HJ; allegations. 1 asked if she would be available to meet with myself and Principal Carter at the
junior high, so we could speak with HJJj. Ms. Jordan advised she would be able to meet and a time was set up
for 10:15 hrs.

At 10:15 hrs. T arrived at the junior high and met with Principal Carter and Mr. and Mrs. Jordan. We spoke
first about the allegations and then called B down to the office. Mrs, Jordan was present during the
interview with Mr. Carter and myself.

I asked B to tell me what happened. She advised she was in ninth period Get Moving class with Mr.
Demos. She advised they were in the gym and at the beginning of class she asked Mr. Demos if she could geta
volleyball out of the boys locker room, It should be noted this class does not change clothes and therefore
nobody would be changing in the locker room. Further this is where equipment is stored. HjjJjjj advised Mr.
Demos allowed her to get a volley ball, so she went into the locker room. She advised upon entering the locker
room and walking to the bins holding the balls, she looked over and observed MV standing next to
the drinking fountain, which is outside the bathrooms. HJJJJ} was asked if M followed her into the locker
roont, which she advised he was already in the locker room when she went in. Hjjjjf§ advised M Jjjjij then
walked over to her and said " no questions should be asked". She advised he then pushed her up against the
lockers by her hips and put his forearm into her stomach area. BjjjjJ§ advised she and MjjjJJjwere face 1o face
and MJJffpulied out her leggings and put his hand down her pants, but over top her underwear. She advised
his hand was ontop of her vagina. | asked HJJJ} if he did anything with his hand, which she advised he didn't.
1 asked B} what happened next, which she advised she then kneed him in the groin area and M fell wo
the ground. She advised she then ran out of the locker room.

B was asked if she knew the date when this happened. She advised it happened on a Wednesday, because
it was a free day in her class. She advised Wednesday was the day they have free days. She also advised she
thought it was the week before she reporied M for sending Snapchat photos to her of his penis (CR #
20190309 ). |
|
-m was then asked what she did after she ran out of the locker room. She advised K VR 2sk<¢
her what was wrong, because she looked upset. She advised she told KjjjjjjjJJj that she just didn't feel good. 1
asked B if she saw M leave the gym, which she advised she never saw him leave. She advised after
getting out of the locker room she went to the other side of the gym. The interview was then concluded and
B was sent back to class.

Principal Carter then called KV down to speak with us. Kl was advised we were looking
into an incident that happened during her Get Moving class. [ asked K if she ever remembered a time
where she spoke with Hjjjefier secing Hjjjj look sad or upset. Kjjjjjjjj 2dvised she didn't remember ever

sy: B o 05212019 Time: 14:53:1 No. 001 Page#: 2
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Investigative Report Tite / Subject: | NG 20-190627

having a conversation with m about her being or looking sad or upset. s then asked if she ever
observed Mj W come into or leave the class at any time. Kjjjjjjj again advised she doesn't remember
everseeing Mi  come into the gym during their ¢lass. K was then asked what day they had free day
i that class, which she advised it was cither Thursday or Friday and it depended on how the class behaved.
K v 2s then sent back to Class.

Mr, Demos was then called down to speak with Mr. Carter and myself. Mr. Demos was the teacher in the
Get moving class that BjJf was in. Mr. Demos was asked if he ever saw M |JJjJl come in or leave his
class. Mr. Demos advised he did not remember ever seeing M in the gym. He advised the only student
that would ever come in the gym during his elass was (- I Mr. Demos was asked what dav he did open
gym, which he advised Friday's was his normal open gym day.

Mr. Schoenherr was called down to the Office. Mr, Schoenhierr was M teacher during 9th period. M.
Schoenherr was asked about ?xf{- leaving his class room. Mr. Schoenherr advised he didn’t remember
H- feaving his class often or at least it wasn't to the point that it was a problem. He advised he also never
remembered M} being out for an extended periad of time where it was obvious he was gone for a long
time,

Due to the end of the school day no other students were talked to on this day.

sy: ] ] Date: 05212019 Time: 14:53:1 No. 001 Page#: 3
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On this date I responded back to McCormick Junior high to speak with students that were in HjjjJfs Get
Moving class. Principal Carter provided a elass list and we went down the hist of students in the ¢l

All
students were asked if they remembered seeing anyone come into the gym that didn't belong, They were
explained that it could have been at any point during class. below are each students name and what they
remembered seeing.

Kl A - remembered seeing Offj (it come into the class, but no one else.

AR B - OB s the only person she ever saw come in the class that didn't belong.
SHEE (Bl didn't remember anyone being in the class that shouldn't be there.

K (- dido't remember seeing anyone in class that shouldn't be there.

Ol ‘B ‘Bl vou!d come in at beginning of class, she never saw anyone else.

HECE - didn't remember seeing anyone come into the class.

AR B - OB Al «ould swop in, but she never saw anyone else.

AV Al A vouid walk through, but never saw anyone else.

A - OBl ou!d come through to go to his next class. never saw anyone else.
TR B @ ouid come in to class, but never saw anyone else.

R A Al ould walk through, but never saw anyone else.

B it remember seeing anyone come into the class.

S I cido't remember seeing anyone, due to large class size.

I VB it remember seeing anyone come into the class.

AR V- OB Gl ould walk through, but doesn't remember seeing anyone else.
VIR - Bl ould come in, but didn't remember seeing anyone else.

(N - dido't remember seeing anyone come into class.

Y ' - (R (B come in twice, didn't remember seeing anyone else.

I R - didn't remember secing anyone come into the class.
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TN N W A come in. but didn't remember seeing anyone else.

ERIE - OB v ould come in toward the end of class, didn't remember seeing anyone else.

THEN VI - O Gl vould come in, but doesn't remember seeing anyone else.

- W -idid remember séeing anvone that didn't belong.
w ol

I\-Z- - O-(' came i once, didn't remember secing anyvone else.
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On this date | received a fax from Attorney Troy Wisehart, regarding M| Wil 1n looking at the fax. 1
found it was the results of a polygraph examination conducted by Forensic Psychophysiologist, Larry J.
Silcox. The date of the examination was documented as July 1st. 2019 The following is the list of guestions
asked to M. His answer is listed afterwards.

L. In the locker room at school, did vou push against a locker? Ans. No
2. At school, in the locker room, did you wuch in a sexual way? Ans. No
3. Atschool, in the locker room, did you put your hand inside [JJjjjjjifs pans? Ans. No

e

. Atschool, in the locker room, did you touch s vagina? Ans. No

The report then states that as a result of testing, the examiner found no specific reactions indicative of
deception appeared on the subjects' charts, when questions related to teh investigation were asked during the
examinalion.
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Investigative Report Title/ Subject: CELL PHONE

Prosecutor Goodrum requested [ have Erie County Sheriffs Office re exam M{JJJjJJJ's cell phone. I contacted
Jen West and requested all passwords for M{JJJj phone. which she agreed to give me. She was also advised
I would need her to sign a consent to search form. Mrs. West agreed and a later responded to the police

department to sign the consent 1o search form and wrn over all passwords,
s phone was turned over to for the forensic dump of the phone.

On this date [ recieved the content of the phone analysis from M| phone. After reviewing all the

content [ was unable to locate anything of evidentiary value.
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Monday June 7, 2021:

I received a voice mail from the law office of attorney Leslie Murray requesting my email address so that a
letter could be sent to me. | provided the information and shortly thereafter [ received an email with the
aformentioned letter. I also learned that an email was sent to the department's general inbox.

The letter indicated that told her parents that "CJjjjj v

videotaped the wneident in which she reported that she was
sextally assaulted by M VIl i1 the boy's locker room at McCormick Junior High School. The parents
reported this information to Lesliec Murray, their attorney.

On the above listed date at about 11:00 a.m., T met with Mrs. - at her residence. We later joined

by ‘B - !cincd the sitvation to all of them. (Jf adamantly denied

videotaping the incident and said that he was not near the boy's locker room at the time the incident was
reported,

I sent this information tw Leslie Murray via email.
Thursday June 10; 1400

[ talked to Chad Carter regarding this new information. The school has elassroom attendance records that
indicate v as in a classroom nowhere near the boys locker room on the day in question.
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TRUTHGRAPH LTD

Larry J. Silcox ACP PO Box 998 419-668-0961 (voice/fax)
Forensic Psychophysiologist Norwalk, OH 44857 truthgraph@hotmail.com

July 1, 2019

Re.: Polygraph examination of M} N
Date of examination: July 1,2019 . —_

Report #: 19-206-001

Pretest information: Sexual Activity

During the pretest interview MJj W] stated the following: he denied pushing JJjjjjjj against a locker in
the locker room at school. He denied putting his hand inside JjjjJj pants. He denied touching I} s
vagina; he further denied touching Jjjjjj in a sexual way.

The following is a list of the relevant questions asked and MJJ WJJ}’s answers during the polygraph
examination.

1. In the locker room at school, did you push against a locker? Ans. No

2. Atschool, in the locker room, did you touch in a sexual way? Ans. No

3. Atschool, in the locker room, did you put your hand inside JJjjJjj s pants? Ans. No
4. Atschool, in the locker room, did you touch JJjjjjij s vagina? Ans. No

The person named above was examined on the polygraph; an instrument that records on continuous charts,
the phycological reactions to questions or other stimuli used during the tests. The examiner formed an
opinion of truth or deception from analyzing the nature of the recorded reactions resulting from questions of
relevancy compared with irrelevant questions, controls or other techniques.

As a result of testing this person, the examiner found;
No specific reactions indicative of deception appeared on the subjects’ charts when questions related to

the investigation were asked during the examination. It is to be considered, therefore, that the subject told
the substantial truth during the examination. '

Keyti..

Larry J. Silcox, ACP
Forensic Psychophysiologist

Distinguished fellow
Academy of Certified Polygraphists



e July 12, 2019
ToWhom 1t May Concern,
Ré?gayf‘d‘iﬂg an incident that occurred on July 13, 2018 at Huron Memorial Stadium.

Head Football Coach Sam Hohler arrived at the Stadium at 5:20pm to prep for football camp which
started at Gpmy Lot equipment out and supervised players as they arrived.

Just before sractice at 5:50pm a voung man approached meat the gate by the home stadium bleachers,
Unfortunately, | did not recognize him at first.

ur exchange was the following:

“Coach, can | have a word with you?”
Nes, what doyou nesd?” and we stepped away from the plavers and coaches a bit.
“Some of the players on your team are saying derogatory things about my sister.”

“Can you tell me what happened?”

thad been at the Stadium since 5:20pm and did not witness this behavior from anyone.

tasked, "Who said that to your sister and when?”

“The person poj

¢ me and ssid, “MJJJj Wil 2 his classmates about 10 minutes ago.”
s the conversation continued and Te

The freshman team did not have camp or conditioning that day. M} Willlvas not present 2t the
Stadium at all that day. | was working all day and never saw him at the Stadium. Obviously, the
information this person got was incorrect, tappesved
players and/or coaches for his sister.

methat he came by to confront seme fopthall

L asked the person his name and he replied “Jake Jordan.” {then recognized thatl had taught lake a fow
years ago and who he was. | also realized that there has been an-ongoing situation involving Jake's
family and the West family.




i responded to Jake, "M Wiiifas not been here at all today so it could not have been him.” Also,
the freshmen did not practice today so it could not be any of his clessmetes elther”

r&ml@e this’ He Eair tbﬁ e

i beganto get apgry due to what Jake was after and responded, “Famsorry for your sister sned the
situation your family is in, but don't come up here looking Tor a confrontation. These kids had nothing
to do with that. This football program has nothing to do with that. If you have s problem, go talk to the
administration over at the school. Don't drag us into that situation. If you're going to challenge these
playvers or me on that, vou can gat the hell out of here!”

Jake iImmediately got on his cellphone and began walking toward his car.

1 adiised my coaches to get practice started without me and followed himout there. Wy goslwas o
caim down 2 bit, resolee the situstion, and make surs things ended In 2 more positive fashion,

Fran out to lake inthe parking tot and asked him to put his phone away, He eventually dic.

1 again reiterated to him in 2 calmer volce, "This football program has nothing to do with that war
betwesn vour farmilies, Plegse do not bring that stuff up here anvmore. Wyou have 3 problem with any
af these kids, take it to the administration ot the high school and et ther hamdle it

lake azread with e, | shook hishand and he left

Why would a 20 vear-old kid show up st football practice to speak with a coach about this? | believe
Izke was given bad information orlied o and : ~ v io pet
someoneintrouble. He'had s preconceived notion thet somehow Huron Tiger Footbell was invelved In
nis sicter's situation and e : .. The accusations he made were totslly unfounded.
Why wouldn't Jake's parents contact me or an administrator first? Why is the older brother of this gt
doing this? Was lake sent up to the Stadium to start trouble and bring the football program into this
mess? | am totally confused as to why this even had to happen in the first place. boersonelly have
nothing at stake in this situation and neither does our tootbsll program.




Unfortunately, | had to deal with issues surrounding MifJJj W] on two separate occasions on July 11,
2019. A cheerleader accused him of being on the field at a football camp in the morning and violating a

- protection order. She called her mom crying and told the cheerleading advisor. | assured them that

Mifwas riot there. Then | had to deal with Jake Jordan being upset that evening and accusing
MilJJJi] of saving things about his sister. Again, MifJJJJj W] did not set foot at Huron Memorial
Stadium on july 11, 2019,

This is an unfortunate situation that has affected many good families in our community. This needs to

be resolved by the court and school system, not with social media or by making wild accusations about a
football program that has nothing to do with this incident. Had one of our piayers actually yelled '
something inappropriate at a girl on their bike, | would have immediately handled the situation. But
when somebody makes false allegations against kids on our team, | will defend them accordingly.

Sincerely,

Sam Hohler

Science Teacher

Head Football Coach

" Huron Tigers

“Respect All, Fear None 2019”



